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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  16η

Της 20ης  Σεπτεμβρίου 2001

Ημέρα   ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 21.00’ μ.μ.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ            

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ

Παπαδόπουλος  Χρήστος  –  Αντιπρόεδρος,  Αγγελίδης  Πέτρος,  Αναστασιάδης
Αντώνιος,  Αργυριάδης  Νικόλαος,  Βαβαλέκας  Ιωάννης,  Βλάχος  Ηλίας,  Γκότσης
Ηλίας, Εμμανουηλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, Καβακλιώτης Αντώνιος,  Καϊδατζής
Νικόλαος,  Κουρουζίδης  Μηνάς,  Κωνσταντινίδου  Ελένη,  Μισυρλής  Σπυρίδων,
Μπάρκας Αθανάσιος, Μπόγιογλου  Βάσω, Νέδος Νικόλαος, Νυκτοπάτης  Αντώνιος,
Σαουλίδης  Στυλιανός,  Σίγκας  Γεώργιος,  Στρατουδάκης  Στυλιανός,  Συμεωνίδης
Βασίλειος, Σωτηριάδης Δημήτριος, Τερζόπουλος Γεώργιος, Τότσιος Ηλίας.
  

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ

1) Βέρρος Κων/νος, 2) Βλάχος Ιωάννης.

Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση  έκδοσης  αδειών  λειτουργίας  καταστημάτων  υγειονομικού
ενδιαφέροντος.
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ΘΕΜΑ  2ο: Ψήφιση πίστωσης προς καταβολή στο προσωπικό του Δήμου αμοιβών
υπερωριακής απασχόλησης Κυριακών και εξαιρεσίμων ημερών, έτους
2000.   

ΘΕΜΑ  3ο: Αποπληρωμή οφειλών του προγράμματος «Κοινωνικού Αποκλεισμού
1999-2000- Ανθοκομία».                

ΘΕΜΑ  4ο: Αποπληρωμή  οφειλών  του  προγράμματος  «Κατάρτιση  Παιδαγωγών
στην δημιουργική απασχόληση παιδιών».   

ΘΕΜΑ  5ο: Σύναψη σύμβασης  με  τα  Ε.Λ.Τ.Α.  για  την  αποστολή  αντικειμένων
Επιστολικού Ταχυδρομείου.   

ΘΕΜΑ  6ο: Διαμόρφωση  και  στρογγυλοποίηση  των  μισθωμάτων  των
καταστημάτων  του  Δημοτικού  Μεγάρου  –  Δημοτικής  Αγοράς  –
δημοτικών χωραφιών και άλλων ακινήτων που μισθώνει ο Δήμος σε
τρίτους  (κυλικεία,  αναψυκτήρια,  κλπ.)  καθώς  και  ακινήτων  που
μισθώνει ο Δήμος από τρίτους. 

ΘΕΜΑ  7ο: Έγκριση του πρακτικού της δημοπρασίας και αγορά ακινήτου επί της
οδού Καρκαβίτσα  7  (Ο.Τ.  10)  για την στέγαση του Πολιτιστικού
Κέντρου Κατακονόζι.  

ΘΕΜΑ  8ο: Εξέταση  αιτήματος  «Επιμορφωτικού-Πολιτιστικού  Συλλόγου
οικισμού Μετοχίου Δήμου Σερρών». 

ΘΕΜΑ  9ο: Επανασυγκρότηση των  Δ.Σ.  των  Ν.Π.  Σχολικών  Επιτροπών Δήμου
Σερρών.  

ΘΕΜΑ  10ο: Έγκριση  ενοικίασης  δημοτικού  χώρου  στην  οδό  Εξοχών  για  την
τοποθέτηση ειδικών οικογενειακών ποδηλάτων. 

ΘΕΜΑ  11ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του
Δήμου. 

ΘΕΜΑ  12ο:  Έγκριση  –  Ενημέρωση  επί  αποφάσεων  των  Δ.Σ.  των  Δημοτικών
Επιχειρήσεων.

ΘΕΜΑ 13ο  : Έγκριση μελέτης:  «Προμήθεια  πινακίδων Κ.Ο.Κ.  ανάπλασης  πόλης
Σερρών».   

ΘΕΜΑ  14ο: Έγκριση και παραλαβή τμήματος της μελέτης: «Χωρικής κατανομής
δραστηριοτήτων στην ευρύτερη περιοχή του Δ.Δ.  Σερρών».  
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ΘΕΜΑ  15ο: Λήψη κυκλοφοριακής κανονιστικής απόφασης στην πόλη των Σερρών
σύμφωνα  με  τις  υπ’  αρ.  100  και  105  αποφάσεις  της  Δημαρχιακής
Επιτροπής.  

ΘΕΜΑ  16ο: Έγκριση  συγκεντρωτικού  ταμειακού  απολογιστικού  πίνακα  Δήμου
Σερρών  έτους 2000. 

ΘΕΜΑ  17ο: Λογοδοσία Δημάρχου για τα πεπραγμένα του έτους 2000.  

16  η    Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2001  

κ.  Πρόεδρος: Κύριε  Δήμαρχε,  κυρίες  &  κύριοι  συνάδελφοι,  πριν  από  τα
θέματα  της  ημερήσιας  διάταξης,  σε  γραπτά  ερωτήματα  τα  οποία  υπέβαλλε  ο
συνδυασμός του κ. Νυκτοπάτη στο Προεδρείο και αφορούν το Δημοτικό Διαμέρισμα
Οινούσας, ο κ. Δήμαρχος θα δώσει μια απάντηση.

κ.  ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κατ’  αρχάς  θέλω  να  πω,  ότι  επειδή  είναι  ένα  πλέγμα
συνολικής αντιμετώπισης κάποιων προβλημάτων, έχω να πω ‘ότι για τα τρέχοντα
προσπαθούμε  να  κάνουμε  το  καλύτερο,  για  τα  άλλα  που  είναι  μεγαλύτερης  και
μακροχρονιότερης  αντιμετώπισης,  εξετάζονται.  Θα  βάλουμε  ένα  μέρος  τώρα  στο
Τεχνικό Πρόγραμμα που θα έρθει προς ψήφιση μέσα στο Φθινόπωρο του 2001.
Το  σοβαρό  πρόβλημα  του  υπονόμου,  που  είναι  χρόνιο,  το  συζητήσαμε  στην
Δ.Ε.Υ.Α.Σ., και η Δ.Ε.Υ.Α.Σ. έχει έτοιμη μελέτη. Είναι ένα κονδύλιο γύρω στα 17
εκατ. δρχ.. Θα κοιτάξουμε να τα πάρουμε μέσα από το Διαδημοτικό ή μέσα από το
ΕΠΤΑ του Δήμου και μάλλον μέχρι τον Νοέμβριο θα προκηρυχθεί το έργο.

κ. Πρόεδρος: Προχωρούμε στο πρώτο θέμα της ημερήσιας διάταξης.

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση  έκδοσης  αδειών  λειτουργίας  καταστημάτων  υγειονομικού
ενδιαφέροντος.

κ. Πρόεδρος: Δεν έχουνε έρθει σχετικοί με το θέμα φάκελοι από την αρμόδια
υπηρεσία, οπότε το θέμα αποσύρεται. 

Αποσύρεται.  

ΘΕΜΑ  2ο: Ψήφιση πίστωσης προς καταβολή στο προσωπικό του Δήμου αμοιβών
υπερωριακής απασχόλησης Κυριακών και εξαιρέσιμων ημερών, έτους
2000.   
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κ.  Πρόεδρος: Είναι  αθροιστικά  περί  τα  6,5  εκ.  δρχ.  για  καταβολή  στο
προσωπικό του Δήμου υπερωριακής απασχόλησης & Κυριακών του προηγούμενου
έτους.

-Εγκρίνεται

ΘΕΜΑ  3ο: Αποπληρωμή οφειλών του προγράμματος «Κοινωνικού Αποκλεισμού
1999-2000- Ανθοκομία».                

ΘΕΜΑ  4ο: Αποπληρωμή  οφειλών  του  προγράμματος  «Κατάρτιση  Παιδαγωγών
στην δημιουργική απασχόληση παιδιών».   

κ.  Πρόεδρος: Το  3ο &   4ο θέμα  αφορούν  δύο  προγράμματα  τα  οποία
υλοποιήθηκαν.

-Εγκρίνονται

ΘΕΜΑ  5ο: Σύναψη σύμβασης  με  τα  Ε.Λ.Τ.Α.  για  την  αποστολή  αντικειμένων
Επιστολικού Ταχυδρομείου.   

-Εγκρίνεται

ΘΕΜΑ  6ο: Διαμόρφωση  και  στρογγυλοποίηση  των  μισθωμάτων  των
καταστημάτων  του  Δημοτικού  Μεγάρου  –  Δημοτικής  Αγοράς  –
δημοτικών χωραφιών και άλλων ακινήτων που μισθώνει ο Δήμος σε
τρίτους  (κυλικεία,  αναψυκτήρια,  κλπ.)  καθώς  και  ακινήτων  που
μισθώνει ο Δήμος από τρίτους.

 

κ.  Πρόεδρος: Αφορά  την  στρογγυλοποίηση  την  γνωστή  των  δραχμών  σε
Ευρώ, όσον αφορά τα μισθώματα των δημοτικών καταστημάτων.

-Εγκρίνεται

ΘΕΜΑ  7ο: Έγκριση του πρακτικού της δημοπρασίας και αγορά ακινήτου επί της
οδού Καρκαβίτσα  7  (Ο.Τ.  10)  για την στέγαση του Πολιτιστικού
Κέντρου Κατακονόζι.
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κ. Πρόεδρος: Είναι το πρακτικό της επιτροπής που όρισε το Δ.Σ. για την
δημοπρασία και για την αγορά ακινήτου στην περιοχή Κατακονόζι.

κ. Γκότσης: Διάβασα την εισήγηση της επιτροπής, αλλά πιστεύω ότι δεν είναι
ολοκληρωμένη η αξιολόγηση αυτού του κτίσματος. Λέει μόνο για αγορά 5 εκ. δρχ..
Λέει ότι χρειάζεται ριζική ανακαίνιση, χωρίς να λέει μέσα πόσο θα στοιχίσει αυτή η
ριζική ανακαίνιση.
Νομίζω ότι θα έπρεπε να υπάρχει και η μετά – αξιολόγηση για να δούμε τελικά πόσο
θα κοστίσει.

κ. Αναστασιάδης: Η τιμή είναι πολύ χαμηλή.
κ. Μπάρκας: Έχω την εντύπωση ότι 50 τ.μ. είναι λίγα.
κ.Πρόεδρος: Πρόκειται  για  τα  γνωστά  ακίνητα  προσφυγικών

αποκαταστάσεων της δεκαετίας του 20 – 30. Ο διαγωνισμός έγινε και προσεφέρθει
αυτό το ακίνητο.

κα Ζαπάρα: Συμφωνώ κι εγώ μ’ αυτό που είπε ο κ. Γκότσης. Θεωρώ κι εγώ
ότι όπως σε όλες τις αγορές, σαφώς κι έπρεπε να συνοδεύεται και με μια πρόταση
μιας επιτροπής που να λέει ότι αυτό το Πολιτιστικό Κέντρο που θα αγοράζαμε και
που είναι γραμμένο ότι θέλει μια ριζική ανακαίνιση, πόσα ακόμα εκατομμύρια θέλει
για να γίνει Πολιτιστικό Κέντρο. Και αφού δεν έγινε, ας γίνει τώρα, Εμείς δεν λέμε να
μην περάσει το θέμα, λέμε να συγκροτηθεί επιτροπή.

κ. Αναστασιάδης: Για να γίνει η ανακαίνιση, δεν χρειάζεται πάνω από 2 εκ
δρχ.

-Εγκρίνεται.

ΘΕΜΑ  8ο: Εξέταση  αιτήματος  «Επιμορφωτικού-Πολιτιστικού  Συλλόγου
οικισμού Μετοχίου Δήμου Σερρών».

 

κ.  Πρόεδρος: Ο Πολιτιστικός  Σύλλογος θέλει  να καλύψει  τις  πολιτιστικές
ανάγκες της μικρής κοινωνίας του Μετοχίου κι έχει υποβάλλει δύο αιτήματα. Αυτό
που εξετάζουμε σήμερα, είναι η αίτησή τους για μια στοιχειώδη οικονομική ενίσχυση
και  σε  επόμενη  συνεδρίαση  θα  μπει  η  αίτησή  τους,  μαζί  με  την  εισήγηση  της
Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας για την παραχώρηση του παλιού και εγκαταλειμμένου
και μη λειτουργούντος πλέον δημοτικού σχολείου του Μετοχίου στον ίδιο Σύλλογο.

-Εγκρίνεται.

ΘΕΜΑ  9ο: Επανασυγκρότηση των  Δ.Σ.  των  Ν.Π.  Σχολικών  Επιτροπών Δήμου
Σερρών.
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           -Εγκρίνεται.



ΘΕΜΑ  10ο: Έγκριση  ενοικίασης  δημοτικού  χώρου  στην  οδό  Εξοχών  για  την
τοποθέτηση ειδικών οικογενειακών ποδηλάτων. 

κ.  Πρόεδρος: Ζητείται  η  ενοικίαση  ενός  μικρού  χώρου  55  τ.μ.  στην  οδό
Εξοχών,  απέναντι  από  το  ποδηλατοδρόμιο,  για  την  τοποθέτηση  ειδικών
οικογενειακών ποδηλάτων. Και με  νεώτερη απόφαση, η Δημαρχιακή Επιτροπή θα
επεξεργασθεί  την διαδικασία  της  ενοικίασης  η οποία θα  ξαναέρθει  στο Δημοτικό
Συμβούλιο για να επικυρωθεί.
Το θέμα εισάγεται  κατόπιν αιτήσεως  ενός  δημότη ο οποίος  διαθέτει  οικογενειακά
ποδήλατα  κι  ενδιαφέρεται  για  να  κάνει  αυτή  την  δραστηριότητα  στον  χώρο  της
κοιλάδας.

κα Ζαπάρα: Κύριε Πρόεδρε, θα ήταν καλή ιδέα να κάνει και ο Δήμος ένα
πρόγραμμα για τα παιδιά, να κάνουνε εκεί πέρα ποδήλατο. Δεν είναι μεγάλη δαπάνη.
Μπορούμε μέσα από τα πολιτιστικά να βάλουμε ένα τέτοιο πρόγραμμα.

           -Εγκρίνεται.

ΘΕΜΑ  11ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του
Δήμου. 

κ.  Μπάρκας: Εδώ  στις  δαπάνες  των  εορτών  των  Χριστουγέννων  για  τον
στολισμό,  βλέπω ότι  η  επιτροπή περιορίζεται  σε  κάποια  καταστήματα μόνο στην
Εθνικής Αντίστασης και στην Διονυσίου Σολωμού. Δηλαδή οι άλλοι δεν στολίσανε
καταστήματα, λίγο πιο περιμετρικά;

κ. Τερζόπουλος: Υπήρξε επιτροπή που αξιολόγησε την καλύτερη βιτρίνα. Ο
Δήμος  δεν  συμμετείχε  εδώ,  εκτός  από  την  οικονομική  ενίσχυση.  Μεγαλύτερο
ενδιαφέρον έδειξαν εδώ στην Τσαλοπούλου.

-Εγκρίνεται.

ΘΕΜΑ  12ο:  Έγκριση  –  Ενημέρωση  επί  αποφάσεων  των  Δ.Σ.  των  Δημοτικών
Επιχειρήσεων.

-Εγκρίνεται.
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ΘΕΜΑ 13ο  : Έγκριση μελέτης:  «Προμήθεια  πινακίδων Κ.Ο.Κ.  ανάπλασης  πόλης
Σερρών».  



κ.  Σωτηριάδης:  Ψηφίζουμε  συνήθως  την  έγκριση  της  μελέτης  και  στην
συνέχεια κάνουμε τις προμήθειες.  Εδώ μιλάμε για μια προμήθεια 11 εκ. δρχ. εδώ
ουσιαστικά δεν υπάρχει μελέτη, απλά υπάρχει μια εισήγηση η οποία λέει ότι εγκρίνει
την μελέτη για να αγοράσουμε για 11 εκ. δρχ.. Θα πρέπει σ’  αυτές τις περιπτώσεις, ο
υπογράφων, να είναι πιο αναλυτικός.
Σήμερα θα ψηφίσουμε. Το χαρτί λέει, βάσει της τάδε μελέτης θα κάνουμε αυτή την
προμήθεια. Να μην ξέρουμε που θα διατεθούν τα 11 εκ. δρχ.;

κ. Πρόεδρος: Θα έπρεπε να βρίσκεται και η μελέτη μέσα στον φάκελο αλλά
σήμερα  με  την  απεργία  των  δημοτικών  υπαλλήλων,  έχουμε  πρόβλημα.  Ούτως  ή
άλλως θα γίνει με την διαδικασία του ΕΚΠΟΤΑ.

κ. Σωτηριάδης:  Αυτό προηγείται του 15ου θέματος και αν για οποιοδήποτε
λόγο το 15ο θέμα δεν περάσει, σαφώς και δεν θα γίνει η προμήθεια.

κ. Πρόεδρος: Καμία σχέση δεν έχει. Είναι τα φωτιστικά που θα μπούνε στις
πεζορομίσεις.

κ.  Σωτηριάδης:  Εδώ  μιλάμε  για  πινακίδες  του  ΚΟΚ,  δεν  μιλάμε  για
φωτιστικά.

κ.  ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εφόσον  λείπει  η  μελέτη,  έχετε  δίκιο  και  προτείνω  να
αποσυρθεί.

-Αποσύρεται.

ΘΕΜΑ  14ο: Έγκριση και παραλαβή τμήματος της μελέτης: «Χωρικής κατανομής
δραστηριοτήτων στην ευρύτερη περιοχή του Δ.Δ.  Σερρών». 

κ. Πρόεδρος:  Έχει σχέση με την ίδρυση Β.Ε.Π.Ε. 
            κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Έχει εγκριθεί αυτή η μελέτη από τον Δήμο σε κάποιο
προηγούμενο Συμβούλιο.

κ.  Τερζόπουλος:  Υπάρχει  ένα  έντονο  ενδιαφέρον  από  επαγγελματίες,
βιοτέχνες,  ξυλουργούς,  σιδηροκατασκευαστές,  οι  οποίοι  ενδιαφέρονται  να
εγκατασταθούν σ’ ένα χώρο οργανωμένο, ο οποίος θα τους διευκολύνει στο ότι δεν
θα έχουν προβλήματα, όπως αυτά που έχουνε μέσα στην πόλη. Π.χ. οι ξυλουργοί δεν
μπορούν να βρίσκονται σε ισόγεια οικοδομών μ’ αυτά τα υλικά που χρησιμοποιούν κι
έχουν τις παρενέργειες της υγιεινής.
Εδώ και καιρό έγινε η ανάθεση για την μελέτη αυτή. Το ενδιαφέρον είναι έντονο και
ζωηρό.  Πριν  μια  εβδομάδα  είχαμε  μια  σύσκεψη  εδώ  με  την  Ομοσπονδία
επαγγελματιών γι’  αυτό το θέμα και πρέπει να εξετασθεί η εξεύρεση του χώρου. Εκεί
βρίσκεται  η  δυσκολία.  Κατά  άλλα,  έχουμε  την  εντύπωση  ότι  αυτό  θα  πρέπει  να
προχωρήσει γιατί θα λύσει και κυκλοφοριακά προβλήματα, πέραν των άλλων, μέσα
στην πόλη.
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Ένας χώρος μπορεί να είναι στην περιοχή του βιολογικού καθαρισμού. Ένας άλλος
χώρος  μπορεί  να  είναι  πηγαίνοντας  για  το  Νεοχώρι.  Εξαρτάται  το  πώς  θα
διαμορφωθούν τα πράγματα όσον αφορά την παραχώρηση αυτών των χώρων.



Ο χώρος προς το Νεοχώρι, είναι εκτός πολεοδομικού σχεδιασμού, οπότε είναι πιο
δύσκολη η ένταξη αυτού του χώρου. 

κα Ζαπάρα: Την επιλογή του χώρου θα την κάνει ένας εξειδικευμένος που θα
έρθει εδώ, ή αυτό θα το προτείνουν και οι επαγγελματιοβιοτέχνες, πού περίπου τους
βολεύει. Γιατί πρέπει απαραίτητα να συνεννοηθούμε μαζί τους, για να δούμε το πόσο
είναι τετραγωνισμένοι εκεί οι χώροι, αν τους βολεύει η υποδομή κ.λ.π.

κ. Τερζόπουλος:  Αυτό θα γίνει μέσα από την δική μας μελέτη, από την δική
μας πρόταση και μέσα από την δική μας παρουσίαση γι’  αυτό το θέμα.

κα  Ζαπάρα: Επειδή  το  κουβεντιάζουμε  το  θέμα  και  θα  έχουμε  την
δυνατότητα κι εμείς να προτείνουμε, πολύ παλαιότερο, εγώ θυμάμαι ότι συζητούσαμε
για κάποια κομμάτια απέναντι από το Εργοστάσιο Ζαχάρεως και γύρω από εκεί έχουν
αναπτυχθεί βιοτεχνίες ιδιωτών. Και δεν ξέρω πόσα είναι εκείνα τα τετραγωνικά και
αν εξυπηρετούν. Πάντως είναι πολύ κοντά στην πόλη και πάνω στον εμπορικό άξονα
που έρχεται από την Θεσσαλονίκη και ας έχουμε υπόψη μας την περιοχή.

κ.  Σωτηριάδης: Μιλάτε  για  ένα  βιοτεχνικό  πάρκο.  Την  προηγούμενη
τετραετία επί κ. Βλάχου είχε ξεκινήσει μια πολύ σοβαρή προσπάθεια γι’  αυτό και το
έχει φτάσει μέχρι ένα σημείο. Θεωρώ ότι όπως πήραμε απόφαση για το κτηνοτροφικό
πάρκο, έτσι είναι και το βιομηχανικό. Εσείς το λέτε βιοτεχνικό, το οποίο επιδοτείται
και από την Ευρώπη. Υπάρχουν προγράμματα που μπορούμε να το εντάξουμε.
Αυτό που θέλω να σας πω, είναι ότι με μια συνάντηση με τον κ. Δάκο, θα είχατε πολύ
χρήσιμες πληροφορίες, γιατί αυτό είχε περπατήσει αρκετά τότε.

κ. Τερζόπουλος:  Καμία αντίρρηση. 
κ.  ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Θέλω  να  πω  ότι  στην  συνάντηση  που  έγινε  προχθές,

θελήσαμε  λίγο  να  τους  προσγειώσουμε.  Εμείς  θα  κάνουμε  πολεοδομικό
χαρακτηρισμό του χώρου και θα κοιτάξουμε να εντάξουμε τα έργα υποδομής όπως
είπε  ο  κ.  Σωτηριάδης  σ’  ένα  Ευρωπαϊκό  πρόγραμμα,  ή  στο  πρόγραμμα  της
Περιφέρειας  Κεντρικής  Μακεδονίας.  Η  εξασφάλιση  των  χώρων,  αν  μεν  είναι
δημοτικοί και υπάρχουν δημοτικές εκτάσεις, ο Δήμος θα τις παραχωρήσει μ’  ένα
λογικό τίμημα. Αν όμως είναι ιδιωτικά, πρέπει να τους αγοράσουν. Όμως επειδή θα
είναι χαρακτηρισμένος ο χώρος, θα είναι πιο εύκολη η διαδικασία της αγοράς.
Με  μια  πρώτη  ματιά,  αν  και  δεν  έχουν  αποφασίσει  οι  μελετητές  για  να  κάνουν
πρόταση, φαίνεται ο άξονας Σερρών – Λευκώνα, ή Σερρών – Νιγρίτας.
Προσέξτε,  μιλάμε  για  βιοτεχνικό πάρκο,  όχι  για  βιομηχανικό.  Δεν  είναι  Β.Ι.Π.Ε.,
γιατί  Β.Ι.Π.Ε. υπάρχει ήδη.

-Εγκρίνεται.

ΘΕΜΑ  15ο: Λήψη κυκλοφοριακής κανονιστικής απόφασης στην πόλη των
Σερρών σύμφωνα με τις υπ’ αρ. 100 και 105 αποφάσεις της Δημαρχιακής Επιτροπής.
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κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Πρόκειται για ένα σοβαρό θέμα, που έχει σχέση με την
κυκλοφορία, την ζωή και αλλαγή, μέσα στον βασικό κορμό της πόλης, που θα έχει
κάποιες επιπτώσεις στην ψυχολογία, στις καθημερινές μετακινήσεις, συνήθειες κ.λ.π.
Ζητήθηκε και από τον κ. Βλάχο που απουσιάζει και από  άλλους συναδέλφους, να
γίνει  πρώτα μια προκαταρτική συζήτηση μεταξύ  μας  και  ενημέρωση και  μετά να
έρθει το θέμα το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο. Το ασπαζόμαστε αυτό ευχαρίστως
και ευχαριστώ για την πρόταση που έγινε.



Κύριε  Πρόεδρε,  φροντίστε  την  επόμενη  εβδομάδα,  με  τους  μελετητές,  με  χάρτες
κ.λ.π. να έρθουμε εδώ και να έρθουν κι άλλοι φορείς, λεωφορεία, αστικά, ταξί για να
ακούσουμε τον κ. Παπαδίκη και κάποιον από τους μελετητές του Πανεπιστημίου, αν
μπορεί να έρθει, να δούμε τι δυσκολίες θα υπάρχουν κ.λ.π.
Προτείνω να μην ληφθεί απόφαση, εκτός αν δεν σας ενοχλεί, να πάρουμε απόφαση
για  κυκλοφοριακές  ρυθμίσεις  που  αναφέρονται  στις  σηματοδοτήσεις  στους  ήδη
κατασκευασμένους πεζοδρόμους, για να μην κάνει ο καθένας ότι θέλει εκεί μέσα από
τραπεζοκαθίσματα  κ.λ.π.  Εάν θέλετε  οι  ρυθμίσεις  που αφορούν  στο  πλέγμα των
κατασκευαστών  των  πεζοδρομήσεων  να  θεωρηθεί  ότι  εγκρίθηκαν  απ’   αυτό  το
Δημοτικό Συμβούλιο, για να μπορέσουμε αύριο εδώ, στο πάνω μέρος που τελείωσε
σχεδόν κα μένει να μπει μόνο το πράσινο και ο φωτισμός, να βάλουμε μια τάξη. Στην
Κουντουριώτου εννοώ.

κα Ζαπάρα: Θεωρώ ότι από τη στιγμή που αναβάλλουμε το θέμα, καλό θα
είναι  να  εγγραφεί  και  το  δεύτερο  θέμα  που  προτείνετε  στο  επόμενο  Δημοτικό
Συμβούλιο και να συζητηθούν και τα δυο μαζί, γιατί νομίζω ότι και μόνο που δεν
είναι εγγεγραμμένο αυτό το θέμα θα έχουμε πρόβλημα.

κ.  Πρόεδρος:  Θα  επιτρέψετε  το  Προεδρείο  να  συνεννοηθεί  με  τους
υπηρεσιακούς  παράγοντες  για  απογευματινή  ώρα  την  επόμενη  εβδομάδα  και  θα
ειδοποιηθείτε τηλεφωνικά από την Γραμματεία του Δ.Σ.

 κ. Μπάρκας:  Κύριε Δήμαρχε, με την ευκαιρία αυτή να πω, ότι θα πρέπει να
υπάρχει  ένας  Εσωτερικός  Κανονισμός  για  το  πώς  πρέπει  να  λειτουργούν  οι
πεζόδρομοι. Γιατί στο ΜΠΟΕΜ μέσα, υπήρχε κάποιο πάρκο, το οποίο ξηλώθηκε την
Κυριακή το πρωί και  σήμερα και μετά από παράπονα που έγιναν ξαναμπήκαν τα
φυτά.
Χθες υπήρχε μια εκδήλωση εκεί πέρα και κάποιοι θέλανε να κλείσουν τον πεζόδρομο
από  την  πλευρά  της  Ερμού.  Δηλαδή  βάλανε  κάτι  πλαστικές  πόρτες,  δεν  ξέρω
ακριβώς. Δηλαδή όποιος θέλει μπορεί να κλείνει τον πεζόδρομο χωρίς να έχει την
άδεια;  Στο  τέλος  θα  κάνουμε  πεζοδρόμους  για  ένα  κατάστημα,  αυτό που  θα  τον
εκμεταλλεύεται.

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όσον αφορά το κλείσιμο, είναι απαράδεκτο γιατί δεν πήρε
άδεια από κανέναν. Κι επιπλέον αυτές οι δύο συναυλίες που έγιναν φέτος, θα πρέπει
να μας κάνουν του χρόνου πιο προσεκτικούς. Να ορίσουμε είτε την ΔΕΠΚΑ, είτε τον
Δήμο, για να δίνουν άδειες.
Στο  παρκάκι  αυτό  έχει  καταστραφεί  ο  φυτικός  του  πλούτος.  Συμφωνήσαμε  να
ανανεωθούνε τα φυτά κι επειδή αυτοί δέχτηκαν να αναλάβουν την δαπάνη το έκαναν,
αλλά όμως έγινε με την έγκριση και τον σχεδιασμό που έκανε ο προϊστάμενος της
Καθαριότητας, ο κ. Σουλιώτης.

κ. Γκότσης:  Θα κάνω πρόταση ότι θα πρέπει για την αριθμ. 100 απόφαση
που ρυθμίζει τις χρήσεις να παρθεί απόφαση σήμερα, για να μπει μια τάξη. 
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Οι πεζόδρομοι είναι για τους πεζούς, είναι για να τους απολαμβάνουν οι πολίτες. Δεν
είναι για τα καταστήματα που βρίσκονται εκεί.

κ.  Πρόεδρος:  Κυκλοφοριακές  ρυθμίσεις  κάνει,  δεν  μιλάει  για  χρήσεις  η
απόφαση αυτή.

-Αναβάλλεται.



 Τα θέματα 16ο και 17ο συζητούνται μαζί. 

ΘΕΜΑ  16ο: Έγκριση  συγκεντρωτικού  ταμειακού  απολογιστικού  πίνακα  Δήμου
Σερρών  έτους 2000. 

ΘΕΜΑ  17ο: Λογοδοσία Δημάρχου για τα πεπραγμένα του έτους 2000.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, θα πω κάποια πράγματα με τα οποία
θα κατατοπίσω συνολικό πλέγμα δραστηριοτήτων του Δήμου, αλλά και την Δημοτική
Αρχή θα βοηθήσουμε ακούγοντας τις επισημάνσεις για λάθη και παραλείψεις και την
κριτική,  άμα  σκέφτεται  σωστά  να  διορθώσει  ότι  αδυναμίες  και  ότι  ελλείψεις
υπάρχουν. 
Η  Λογοδοσία,  είναι  μια  σοβαρή  υπόθεση,  μια  δημοκρατική  υπόθεση,  η  οποία
δυστυχώς  τα  τελευταία  χρόνια έχει  κάπως  εκφυλιστεί.  Ίσως ο  πλουραλισμός  των
Μέσων  Μαζικής  Ενημέρωσης  που  κατακλύζει  αυτές  τις  λειτουργίες  και  τις
διαδικασίες, έχουν κάνει λίγο χλωμά τα πράγματα.
Η  ετήσια  Λογοδοσία  βέβαια,  έχει  ένα  μειονέκτημα,  ότι  πάει  να  ξεκόψει  μια
προσπάθεια από την συνολική προσπάθεια που γίνεται. Κι απ’ αυτή την άποψη και
άδικη είναι και δεν είναι και ολοκληρωμένη. Όμως είναι καλό που γίνεται, γιατί θα
ήθελα  να  τονίσω  το   εξής:  ότι  υπάρχει  μια  διαφορά  ανάμεσα  στα  άλλα,  στα
καθεστώτα τα δημοκρατικά, στα καθεστώτα του διαλόγου και στα καθεστώτα τα μη
δημοκρατικά, στα καθεστώτα της έλλειψης του διαλόγου. Ότι στην δημοκρατία, όχι
μόνο  στις  Λογοδοσίες,  αλλά  και  καθημερινά,  συζητούμε  και  κρίνουμε  και
κατακρίνουμε  ή  εγκρίνουμε.  Και  αν  κάτι  δεν  πάει  καλά,  μόνο  το  δημοκρατικό
πολίτευμα έχει την δύναμη να το διορθώσει. 
Όμως στα αντιδημοκρατικά καθεστώτα, επειδή δεν υπάρχει διάλογος και αντίλογος,
δεν επισημαίνονται οι επικίνδυνες προοπτικές και τα σφάλματα όταν γίνονται  και
τελικά η ιστορία δείχνει,  ότι  οι  διορθώσεις  γίνονται ύστερα από τραγωδίες.  Εμείς
πρόσφατα,  είχαμε  την  τραγωδία  στην  Κύπρο,  που  έγινε  υπό  το  καθεστώς  της
διδακτορίας, αλλά έπρεπε να γίνει η τραγωδία, πράγμα το οποίο δεν θα συνέβαινε σ’
ένα  κοινοβουλευτικό  δημοκρατικό  πολίτευμα,  που  θα  υπήρχε  η  κριτική  και  η
επισήμανσή των. Γι’ αυτό και η καθημερινή κριτική και η κριτική μέσα στο Δ.Σ.,
αλλά και η συνολική κριτική  από τις κατ’ έτους Λογοδοσίες, είναι πολύ χρήσιμη και
πολύ σωστό να γίνεται. 
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Εγώ θα προσπαθήσω στον τωρινό απολογισμό να δώσω δυο διαστάσεις. Της πρώτης
προσπάθειας των δυο χρόνων με τα θετικά και τα αρνητικά  και των προοπτικών που
δίνει αυτή η προσπάθεια για μετά. Θα αποφύγω να κρίνω το έργο, η κρίση ανήκει σ’
εσάς και στον σερραϊκό Λαό, αν και πιστεύω ότι τελικά για  πολιτικές αποφάσεις που
επηρεάζουν την κοινωνία, το αν ήταν  σωστές ή όχι, πολλές φορές έχουνε καλύτερη
κριτική τον χρόνο. Κι ότι μια απόφαση που παίρνουμε σήμερα και φαίνεται ωραία,
στον χρόνο θα φανεί αν θα αντέξει και αν ήταν ωφέλιμη ή βλαβερή. Κι εδώ στις
Σέρρες, τουλάχιστον από το 1990 που ασχολούμαι με τα δημοτικά, είδαμε ότι κάποιες
αποφάσεις  που στην αρχή φάνηκαν αρνητικές, αργότερα αποδείχτηκαν θετικές και



αντίθετα, κάποιες άλλες που φάνηκαν θετικές και δημιούργησαν καλό κλίμα, ύστερα
αποδείχτηκαν επιζήμιες. Στο χέρι μας είναι βέβαια και να επισημάνουμε σωστά και
να διορθώσουμε σωστά. Μόνον ο εγωιστής δεν αναγνωρίζει τα λάθη του και μόνον ο
φανατικός νομίζει ότι σωστό είναι μόνο ότι λέει αυτός. 
Το  Δ.Σ.  Σερρών,  δεν  έχει  δώσει  τέτοια  δείγματα  και  πιστεύω  ότι  θα   βγείτε
ωφελημένοι,  ακούγοντας  συνολικά  την  προσπάθεια  που  γίνεται,  αλλά  πιο
ωφελημένος θα βγω εγώ και οι συνεργάτες μου, οι υπεύθυνοι στην υλοποίηση του
έργου, ακούγοντας την κριτική την δική σας και βέβαια ακούγοντας και την κριτική
της σερραϊκής Κοινωνίας, μέσα από τα Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης, μέσα από την
δημοσιότητα που  σήμερα  ευτυχώς  υπάρχει.  Βέβαια  θα  αναφερθώ  και  σε  κάποιες
δραστηριότητες  που  δεν  αποτυπώνονται  στην  Λογοδοσία,  οι  οποίες  όμως
δραστηριότητες,  χαρακτηρίζουν τον Δήμο, χαρακτηρίζουν την Δημοτική Αρχή και
χαρακτηρίζουν  γενικά  το  κοινωνικό-οικονομικό  και  πολιτικό  κλίμα.  Θα τα  πούμε
αυτά, γιατί πολλές φορές  δεν φαίνονται μέσα στον απολογισμό, π.χ. οι διεργασίες
που έγιναν για την Τηλεθέρμανση, που ξεκίνησαν από την  προηγούμενη Δημοτική
Αρχή και συνεχίστηκαν και στο επόμενο 10ήμερα θα έρθει σχέδιο - απόφαση για τη
σύναψη οριστικής σύμβασης. 
Στους άξονες της Λογοδοσίας, δεν θα αναφερθώ ούτε σε έργα αναλυτικά, ούτε σε
νούμερα. Θα αναφερθώ στην γενική προσπάθεια και που νομίζω κατά την γνώμη μου
ότι,  πάνε καλύτερα τα πράγματα και  που κατά την γνώμη μου δεν πάνε καλά τα
πράγματα, υπάρχουνε προβλήματα. 
Να πούμε ότι στο Τμήμα Δ/σης, είναι αυξανόμενη συνεχώς η μηχανοργάνωση και με
την  συνεργασία  που  έχουμε  με  το  Εθνικό  Κέντρο  Δημόσιας  Διοίκησης  που
συνεχίζεται μέσα από ένα πρόγραμμα επιμόρφωσης των υπαλλήλων κ.λ.π., υπάρχουν
πολύ καλά αποτελέσματα και νομίζω ότι με την ολοκλήρωση αυτής της προσπάθειας,
μαζί  με  στελέχωση  από  άποψη  προσωπικού  και  με  πληρέστερη  μηχανοργάνωση,
πιστεύω ότι θα έχουμε άριστα αποτελέσματα. Σ’ εμένα μετά από καιρό, ανάμεσα στα
πολλά  παράπονα,  μου  έτυχε  και   πολίτης  που  ήρθε  να  με  ευχαριστήσει  για  την
γρήγορη και σωστή εξυπηρέτηση. Εξάλλου αυτό το τμήμα, ποτέ δεν υστέρησε στην
εξυπηρέτηση των πολιτών. 
Πρόβλημα κατά την γνώμη μου,  είναι το Γραφείο Προσόδων, το οποίο θέλει μια
σωστότερη και καλύτερη οργάνωση, κύρια με το μηχανογραφικό σύστημα για τον
έλεγχο των αναμενόμενων εσόδων και η αστυνόμευση, όπου εδώ έχει επιπτώσεις  και
στα έσοδα του Δήμου, δεν είναι αυτά τα οποία πρέπει με βάση τις υποχρεώσεις  που
υπάρχουν, να μαζεύονται στον Δήμο και βέβαια η Αστυνόμευση μέσα στην πόλη, στο
μέτρο και στο επίπεδο που αφορά δραστηριότητες και δυνατότητες του Δήμου, δεν
γίνεται. 
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Θέλετε τα μπάζα, θέλετε τα αυθαίρετα, θέλετε κατασκευές, καταλήψεις κ.λ.π. 
Δεν  φταίμε  όμως  εμείς,  δεν  υπάρχει  η  δυνατότητα  αυτή  την στιγμή  να  υπάρχει
Δημοτική  Αστυνομία.  Πιστεύω  ότι  θα  υπάρξει  Δημοτική  Αστυνομία,  έχει
συμφωνήσει ήδη η ΚΕΔΚΕ με το Υπ. Εσωτερικών και το Υπ.  Δημόσιας Τάξης και
έχω την γνώμη ότι θα γίνει η προκήρυξη για πρόσληψη αστυνομικών, σύμφωνα με τα
κριτήρια  που  έχει  βγάλει  το   Υπ.  Δημόσιας  Τάξης,  με  το  Υπ.  Εσωτερικών,  σε
συνεργασία  με  την  ΚΕΔΚΕ  και  ότι  στον  Δήμο  Σερρών,  μπορεί  τώρα  με  τις
διαδημοτικές συνεργασίες και με τους γειτονικούς Δήμους να έχουμε μια Δημοτική
Αστυνομία  από  40  έως  60  περίπου  άτομα,  που  πραγματικά   θα  συντελέσει
υπερβολικά στην καλύτερη λειτουργία και ευρυθμία της κοινωνίας μας. Σκεφτείτε ότι



μπορούμε να ελέγξουμε τις πολεοδομικές παραβάσεις καλύτερα, να ελέγχουμε την
καθαριότητα, να ελέγχουμε τις καταλήψεις και πολλές αυθαιρεσίες, την Τροχαία και
όλα γενικά. Η Αστυνομία που υπάρχει, θα περιοριστεί μόνο στο έγκλημα και στην
ασφάλεια. 
Στα  οικονομικά,  υπάρχει  μια  ουσιαστική  αύξηση εσόδων στην διετία  1999-2000,
δυστυχώς  όμως  δεν  υπάρχει  σοβαρή μείωση  εξόδων.  Αυτή η ουσιαστική  αύξηση
εσόδων,  μας  έδωσε  την  δυνατότητα να  εξοφλήσουμε  τις  υποχρεώσεις  που  η  μια
Δημοτική Αρχή αφήνει στην άλλη, να υπηρετούμε  αξιοπρεπώς τις υποχρεώσεις στην
σερραϊκή  Αγορά  με  κάποια  όμως  προβλήματα,  διότι  ουσιαστικά  γίνεται  μια
μετακίνηση  δαπανών  και  θα  πρέπει  κάποτε  αυτό  το  άνοιγμα  να  κλείσει.  Εγώ
φιλοδοξώ κάτι, που είναι βέβαια πάρα πολύ δύσκολο, στο τέλος του 2002, η ψαλίδα
ανάμεσα  στα  έσοδα  και  τα  έξοδα,  να  κλείσει  υπερβολικά.  Πολύ  δύσκολο,  όμως
πιστεύω ότι με μια σωστή πολιτική στο να μαζεύουμε τα έσοδα που μπορούμε και να
περιορίσουμε τα έξοδα όπου μπορούμε να τα περιορίσουμε, πιστεύω απόλυτα, ότι με
μια τέτοια οικονομική πολιτική 2-3 χρόνων, ο Δήμος Σερρών μπορεί να περισσεύει
300-500 εκατομ. δραχμές τον χρόνο από το εσόδων-εξόδων και να το διαθέτει για την
κοινωνία, για πολιτισμό, για ένα μέρος των υποδομών, για κοινωνική μέριμνα, κ.λ.π. 
Στην  Τεχνική  Υπηρεσία,   χωρίς  να  αναφερθώ  ποια  έργα  και  δεν  έγιναν,  είναι  ο
μεγάλος  ασθενής  και  δεν είναι  από φταίξιμο  των υπαλλήλων.  Όσο και  φιλότιμες
προσπάθειες  να κάνουμε, αν δεν βοηθηθούμε από το Κράτος, ή από μια μελετημένη
προσπάθεια  οργάνωσης,  πάντα  θα  είμαστε  πολλές  φορές  στην  εξής  θέση:  αντί  ο
Δήμαρχος  και  η  πολιτική  εξουσία  να  τρέχει  μπροστά,  να  ανοίγει  δρόμους  και  η
Τεχνική Υπηρεσία να στηρίζει τον Δήμαρχο, φτάνει  πολλές φορές ο Δήμαρχος,  ο
Αντιδήμαρχος, η πολιτική ηγεσία, να σπρώχνει την Τεχνική Υπηρεσία για να πάει
μπροστά κι αυτό όπως καταλαβαίνετε, είναι και πολύ δύσκολο και πολύ ψυχοφθόρο
και χάνονται και καλές δυνατότητες και ευκαιρίες. 
Θα ξέρετε και αν δεν το ξέρετε σας το λέω για γνώση, ότι έγινε προκήρυξη πέρσι από
το Υπ. Εσωτερικών και έχει εγκριθεί η πρόσληψη εννέα (9) νέων επιστημόνων. Νέα
παιδιά, τα περισσότερα προέρχονται από την σερραϊκή Κοινωνία και νομίζω ότι ένα
νέο  δυναμικό  εννέα  (9)  επιστημόνων,  κύριας  τεχνολογικής  κατάρτισης,  θα
εμπλουτίσει πολύ καλά, την Τεχνική Υπηρεσία και θα μας δώσει την δυνατότητα να
την οργανώσουμε καλύτερα και την αποδώσουμε. 
Παρόλη  αυτή  όμως  την  έλλειψη  του  στελεχιακού  δυναμικού  και  την  μη  σωστή
οργάνωση  και   λειτουργία  από  μέρους  μας,  εν  τούτοις θέλω να πω, ότι όλοι στην

12

Τεχνική  Υπηρεσία  μέχρι  τον  τελευταίο  υπάλληλο,  δουλεύουνε  φιλότιμα  και  μας
βοηθούνε ουσιαστικά. 
Βλέπω  ότι  κάποια  πράγματα  που  έστω  με  δυσκολία  προχωρούν,  πολλές  φορές
προχωρούν με τα φώτα, με τις συμβουλές, με τις εισηγήσεις που μας κάνουν. 
Εγώ προσωπικά πιστεύω,  ότι το πρόβλημα με τον Δήμο Σερρών και για όλη την
Τοπική Αυτοδιοίκηση, για να κάνει έργο καλό, δεν είναι τα λεφτά. Το πρόβλημα είναι
η δυνατότητα σχεδιασμού και η λήψη αποφάσεων από το Δημοτικό Συμβούλιο και η
δυνατότητα, αυτόν τον σχεδιασμό να τον υπηρετήσουμε. 
Εδώ, στον Δήμο Σερρών, έχει αποδειχθεί, ότι όπου ο Δήμος Σερρών είχε σχέδιο και
ιδέες, βρέθηκε τελικά απών. Αναφέρομαι για εκτέλεση έργων, δεν αναφέρομαι για
παροχή υπηρεσιών,  είτε  στην Κοινωνική  Μέριμνα,  είτε  στον Πολιτιστικό  Τομέα.
Υπάρχουν αυτές οι  δυνατότητες από τα χρηματοδοτικά σχήματα, τα οποία ευτυχώς



υπάρχουν αυτό τον καιρό,  για την χώρα μας και γι’ αυτό η χώρα μας έχει κάνει αυτή
την  πρόοδο  που  υπάρχει.  Θέλω  να  αναφέρω,  να  τα  θυμίσω  μόνο,  γιατί  πολλοί
συνάδελφοι  δεν  ξέρουν.  Ο Δήμος  έχει  500.000.000 δραχμές   τον  χρόνο από την
ΣΑΤΑ. Είναι κοινό μυστικό ότι μετακινούμε τις δαπάνες από την μια ΣΑΤΑ στην
άλλη  και  ότι  μια  μεγάλη  καθυστέρηση  υλοποίησης  του  τεχνικού  προγράμματος
ακριβώς σ’ αυτό προβλέπει, να μπορούμε να πληρώσουμε, διότι τελικά η μια χρονιά
κληρονομεί  υποχρεώσεις  στην  άλλη  και  η  μια  Δημοτική  Αρχή  κληρονομεί
υποχρεώσεις  στην  άλλη  υποχρεώσεις  στην  άλλη.  Πιστεύω  ότι  αυτό  πρέπει  να
σταματήσει  και νομίζω ότι θα σταματήσει, έτσι ώστε κάθε χρονιά και κάθε Δημοτική
Αρχή, να υλοποιεί έργο με βάση τα χρήματα τα οποία έχει, γιατί αν λες ότι στην 4ετία
θα πάρουμε 2 δις δρχ. από την ΣΑΤΑ και πρέπει να σχεδιάσεις, αλλά όταν βλέπεις
καθημερινά, ότι στο γραφείο σου φτάνουν λογαριασμοί από εκτελέσεις  έργων της
προηγούμενης  χρονιάς,  της  προηγούμενης   Δημαρχιακής  Θητείας  κ.λ.π.,  τελικά
βγαίνεις και εκτός προγραμματισμού. 
Εκτός από την ΣΑΤΑ, υπάρχει το ΕΠΤΑ, το οποίο είναι περίπου 1 δις δρχ. και 300
εκ. δρχ. για την τετραετία που διανύουμε και άλλο τόσο θα είναι για την επόμενη
τετραετία.  Το 50% του ΕΠΤΑ, που μας έδωσε πλέον την δυνατότητα  η περιφέρεια
να το δημοπρατήσουμε από το καλοκαίρι και μετά, έχει έργα περίπου 850.000.000
δραχμών, μέσα στα οποία είναι το υπόγειο πάρκινγκ, πίσω από τη Νομαρχία, είναι οι
αναπλάσεις  που  θα  γίνουν  στην  Μεραρχίας,  Ερμού  κ.λ.π.  και  κάποιες  άλλες
επεμβάσεις στα Δημοτικά Διαμερίσματα. Και από  ίδια έσοδα  μπορεί κάτι να γίνει,
αλλά σε μικρό επίπεδο και κάποιες μικρές επιχορηγήσεις, έχουμε από το Υπουργείο
Μακεδονίας-Θράκης, π.χ. πρόσφατα μας έστειλαν 30.000.000 δρχ. για να κάνουμε
τον  δρόμο  Ξηροτόπου-Ορεινής,  εκείνο  που  είναι  όμως  μεγάλη  ελπίδα,  είναι  τα
χρήματα από το 3ο Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης. Ήδη εντάχθηκε η ΔΕΥΑ με 4 δις
δρχ. για έργα  Ύδρευσης-Αποχέτευσης σε πρώτη φάση. 
Ο κ. Βενιζέλος, Υπουργός Πολιτισμού, με διαβεβαίωσε ο ίδιος, ότι με την έναρξη
προγραμμάτων  πολιτισμού  στο  Υπ.  Πολιτισμού,  θα  δώσει  1  δις  δρχ.  για  τα
ΑΣΤΕΡΙΑ, αν υπάρχει τόλμη και σωφροσύνη και από τον γειτονικό Δήμο Λευκώνα,
αλλά και από το Νομαρχιακό Συμβούλιο και τελικά πάρει απόφαση η Νομαρχία να
χωροθετήσει τον χώρο  υγειονομικής ταφής απορριμμάτων, ανοίγει την δυνατότητα
πρώτον για άμεση επέμβαση γύρω στα 2,5 δις δρχ.  για χώρο υγειονομικής ταφής
απορ/των  και  βέβαια  με  την προβλεπόμενη  μέσα στο πρόγραμμα  του ΥΠΕΧΩΔΕ
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ΥΠΕΧΩΔΕ μονάδα ανακύκλωσης και λιπασματοποίηση-παραγωγή ενέργειας, μπορεί
στην επόμενη πενταετία να υπάρχει μια επένδυση γύρω στα 5-6 δις δρχ. 
Παρενθετικά,  θέλω  να  σας  αναφέρω  ότι  το  έργο  που  μελετητικά  ξεκίνησε  στον
τελευταίο  χρόνο  της  θητείας  μου,  χρηματοδοτικά,  εντάχθηκε  στη  θητεία  του  κ.
Βλάχου και άρχισε να υλοποιείται και ολοκληρώθηκε τώρα, είναι η αποκατάσταση
της παλαιάς χωματερής. Και η δημιουργία μιας μίνι χωματερής. 
Για τα επόμενα 2-3 χρόνια, στις επόμενες μέρες θα κάνουμε μια παρουσίαση να δει
όλος ο κόσμος, αλλά σας καλώ να πάτε να επισκεφθείτε αυτό τον χώρο, που ήταν
ένας κρανίου τόπος, ο οποίος σήμερα μοιάζει με πάρκο. Κι όταν φυτρώσουν και τα
δένδρα, θα δείτε ότι είναι ένα πολύ σπουδαίο έργο και σε ουσία, αλλά και σε εικόνα.
Τα σκουπίδια πλέον θάβονται  σύμφωνα με τους  κανόνες  υγειονομικής  ταφής των
απορριμμάτων, όπου υπάρχει μεμβράνη που αντέχει για 200-250 χρόνια και υπάρχει
και υδραυλικό σύστημα, που μαζεύει τα ζουμιά από τα σκουπίδια και τα πάει σε έναν



μικρό  βιολογικό  καθαρισμό  εκεί  και  πλέον  είναι  καθαρά  και  μπορούμε  και  να
χρησιμοποιούμε για το πότισμα της περιοχής. 
Αυτό θα το παρουσιάσουμε, έτσι ώστε να το δει ο κόσμος ευρύτερα, διότι τελικά
υπάρχει μια δυσπιστία. Προτιμούμε τα  σκουπίδια να είναι έτσι, παρά να κάνουμε
χώρο υγειονομικής ταφής απορριμμάτων. Και πρέπει να καταλάβει και το Δημοτικό
Συμβούλιο  του Λευκώνα,  ότι  ο χώρος που πρότειναν οι  μελετητές  να γίνει,  είναι
χώρος μέσα στα διοικητικά  όρια του Δήμου Σερρών, δεν είναι μέσα στον Λευκώνα,
ότι απέχει 6-7 χιλιόμετρα επάνω από τον δρόμο και ότι τελικά μπορεί να γίνει και
πρόσβαση τέτοια,  που δεν θα επηρεάζει  κανέναν οικισμό και ότι  αν δεν κάνουμε
ΧΥΤΑ, θα βρωμίσει ο τόπος από σκουπίδια. Και ο μεν Δήμος Σερρών έχει μια λύση
για τα επόμενα 2-3 χρόνια, που μπορεί να την επιμηκύνει για άλλα τρία (3) χρόνια μ’
ένα  προσθετικό  έργο  κει,  αλλά  η  υπόλοιπη  ευρύτερη  περιοχή,  θα  γίνει  ένας
σκουπιδότοπος και πρέπει να ξέρετε ότι τα σκουπίδια του Δήμου Λευκώνα, έρχονται
αυτή  την στιγμή  στον Δήμο Σερρών,  κατά παραχώρηση δική  μου,  γιατί  εγώ δεν
θεωρώ ότι είναι ξεχωριστό σύνολο η κοινωνία των Σερρών και η κοινωνία του Δήμου
Λευκώνα. 
Στους  βασικούς  τομείς  που  χαρακτήρισαν  το  έργο  της  προηγούμενης  χρονιάς,
συνολικά όμως από το πρώτο έτος, αναφέρω αποφάσεις που είχε την  δύναμη και την
τόλμη το Δημοτικό Συμβούλιο, σχεδόν ομόφωνα τις περισσότερες, να πάρει  για το
καλό της πόλης. Και έχω να πω εδώ, ότι και ο Πρόεδρος και τα μέλη του Δ.Σ. πέρα
από κάποιες άτυχες και κακές στιγμές που μπορεί να έχει ο καθένας, το Δ.Σ. είναι ένα
υψηλό  πολιτικό  δείγμα  πολιτικής  λειτουργίας,  χρήσιμο  και  ωφέλιμο  για  όλη  την
σερραϊκή Κοινωνία, πιστεύω δε και για όλο το Νομό. 
Θα  αναφερθώ  μόνον  ενημερωτικά  στην  πορεία  κάποιων  έργων  που  έχουνε
δημιουργήσει  προβλήματα.  Ένα είναι  η  Χρυσοπηγή.  Θέλω να ξέρετε  ότι  υπάρχει
πρόβλημα  νομικό.  Έγινε  μια  εισήγηση  για  λύση  αυτού  του  προβλήματος,
πολεοδομικού-νομικού  από  το  ΥΠΕΧΩΔΕ,  το  οποίο  όμως  ακόμα  δεν  έχει
αντιμετωπιστεί  από  το  Συμβούλιο  Επικρατείας.  Και  μάλιστα  μας  είπαν  ότι
σκέφτονται να κάνουνε μια τροποποίηση αυτής της συζήτησης, διότι φοβούνται ή
έχουν πληροφορίες ότι η απόφαση του Συμβουλίου Επικρατείας  θα είναι αρνητική
για την λύση του προβλήματος. 
Στο πάρκινγκ βαρέων οχημάτων, ο νυν Αντιδήμαρχος κ. Τερζόπουλος, μαζί με τον
πρ/νο  τον  υπεύθυνο  για την  κυκλοφορία τον κ. Νίκο Παπαδίκη,  έχουν προκαλέσει
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μια φορά  συσκέψεων  εδώ  και  καιρό,  όπου  πλέον  έχουν  σχεδόν καταλήξει   στην
δημιουργία  φορέα  με   την  συμμετοχή   επαγγελματιών  μεγάλων αυτοκινήτων και
νομίζω ότι θα είμαστε σε θέση πολύ γρήγορα να το λειτουργήσουμε και μάλιστα να
δημιουργηθεί  εκεί  πέρα,  μια  κατάσταση  με  παράλληλες  και  πολλές  άλλες
δραστηριότητες,  πλυντήρια-λιπαντήρια,  πιθανόν  και  ΚΤΕΟ,  αποθηκευτικοί  χώροι,
έτσι ώστε να υπάρξει μια οργανωμένη  λειτουργία σ’ έναν χώρο  και σ’ έναν τομέα
δραστηριότητας των συμπολιτών, που θα απαλλάξει την πόλη από το κυκλοφοριακό. 
Για τα στρατόπεδα, δυστυχώς έχει κολλήσει το θέμα και δεν έχει κολλήσει μόνο για
τον Δήμο Σερρών, αλλά για όλη την Ελλάδα. Εδώ υπάρχουν δύο προβλήματα. Ένα
ότι η ΚΕΔΚΕ θεωρεί πως η ρύθμιση που έγινε, δεν είναι συμφέρουσα για τον Δήμο,
διότι πρέπει να κάνουμε πολεοδομικές μελέτες και περίπου το 40-50% της έκτασης
που θα προσφέρουν να είναι περιουσία πολεοδομημένη του στρατού, του μετοχικού
ταμείου, κ.λ.π. Και από τα υπόλοιπα, τι μένει για να έρθουνε στους Δήμους; Όμως
κατά  ομολογία  του  ίδιου  του  Υπ.  Εθνικής  Αμύνης  του  κ.   Τσοχατζόπουλου,



αναγνώρισε ότι έχει κολλήσει η διαδικασία σε κεντρικό επίπεδο και θα μεταφέρει
αυτή την δραστηριότητα στην Περιφέρεια, για να είναι πιο άνετη η συνεννόηση. 
Για το Εκθεσιακό Κέντρο, γίνεται μια προσπάθέια,  για να εντάξουμε τουλάχιστον
αυτό  καθεαυτό  το  κτίριο  στις  αρχηγικές  υποδομές.  Το  έχουμε  προτείνει  στις
αρχηγικές  υποδομές  του  2004  και  νομίζουμε  η  μορφή  ενός  κλειστού  και  καλού
γυμναστηρίου,  είναι  δυνατόν  βέβαια,  να  μας  διευκολύνει   και  στην  δημιουργία
εκθέσεων. Μαζί με κάποια άλλα, θα πρέπει να ξέρετε ότι για το 2004, προτείνουμε
για  την  ίδια  περιοχή  του  Αγ.  Ιωάννη  και  κλειστό  κολυμβητήριο  ολυμπιακών
διαστάσεων, ύψους 1,5 δις δρχ. 
Για το Αυτοκινητοδρόμιο, εκτός από τα έξοδα που έκανε ο Δήμος για έργα από την
ΣΑΤΑ και το 1999 και το 2000, είναι η γνωστή απόφαση του κ. Φλωρίδη, να το βάλει
στο πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων με ένα κονδύλιο 600.000.000 δρχ. Προχθές,
είχα ξανά από τον ίδιο, την επιβεβαίωση ότι ισχύει αυτή η  απόφαση και θέλω να σας
πω ότι προχθές πήγαμε με τον κ. Νέδο στην Αθήνα στο Υπ. Μεταφορών, τον φάκελο
και την μελέτη που κάναμε εδώ και 1,5 χρόνο με το Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης για
την δημιουργία  δίπλα  και συνλειτουργούν με  το Αυτοκινητοδρόμιο,  για  πρότυπο
κέντρο εκπαίδευσης και εξέτασης οδηγών. Τηλεφωνικά μίλησα με τον ίδιο τον κύριο
Φερελή  και μου είπε ότι αξίζει τον κόπο να το δούμε, γιατί θα γίνουν μόνο έξι (6)
τέτοια κέντρα. Η επένδυση είναι γύρω στα 600 εκ. δρχ. δεν είναι εύκολο να δοθεί στις
Σέρρες μια τέτοια επένδυση, όμως και το παλεύουμε πολιτικά και κυρίως θέλω να
ξέρετε ότι έχουμε τις προϋποθέσεις περισσότερο από τον καθένα.
Το  ερευνητικό  πρόγραμμα  έχει  ξεκινήσει  την  υλοποίηση  ενός  τμήματος  με  τις
πεζοδρομήσεις που έχουνε αρχίσει κι εγώ πιστεύω ότι στην επόμενη 4ετία, αν έχουμε
την  σοφία και την δύναμη  σιγά-σιγά να το υλοποιήσουμε, η πόλη  θα πάρει μια
φιλοσοφία και μια λογική στην ανάπτυξη και οι επεμβάσεις που κάνουμε δεν θα είναι
επεμβάσεις, γιατί άρεσαν  σε μένα και δεν άρεσαν  στον Χ συνάδελφο κ.λ.π., αλλά θα
είναι πράγματα καλά για την πόλη. 
Επίσης, έχει γίνει προεργασία και μέσα στον Οκτώβριο το αργότερο, θα κάνουμε την
προκήρυξη, για το υπόγειο πάρκινγκ στον χώρο πίσω από την Νομαρχία.
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Στα  Δημοτικά  Διαμερίσματα  υπάρχει  το  εξής  πρόβλημα.  Πρώτα  γίνανε  έργα  και
γίνονται,  που  δεν  μπορούσαν  από  μόνες  τους  οι  Κοινότητες  να  κάνουνε,  αλλά
υπάρχει και η αίσθηση της ορφάνιας από την έλλειψη του Κοινοτικού Συμβουλίου
και του Προέδρου. 
Ήθελα να  πω εδώ,  ότι  και  οι  τρεις  (3)  συνάδελφοι  στα Δημοτικά Διαμερίσματα,
συμπεριφέρονται άψογα στις τοπικές κοινωνίες και τους συγχαίρω. Έχουν μαζί μου
εξαιρετική συνεργασία, αλλά όμως είναι πρόβλημα τελικά  που απασχολεί  και την
Κυβέρνηση και την ΚΕΔΚΕ και τις Τοπικές Ενώσεις Δήμων και Κοινοτήτων, αυτή η
δυνατότητα από τον Καποδίστρια να γίνονται έργα. Π.χ. κάναμε αποχέτευση στους
Επταμύλους; Αδύνατον να γίνει η αποχέτευση μόνον με τις δυνάμεις της Κοινότητας.
Για τον Δήμο Σερρών, είναι μικρά μεγέθη αυτά. 
Η Ύδρευση στην Οινούσα, τώρα κάνουμε την Πλατεία και θα φτάσουμε μέχρι το
ελαιοτριβείο  στον Ελαιώνα, τον δρόμο Οινούσας-Χιονοχωρίου που τον επεκτείνουμε
και στο  Μενοίκιο Όρος. Αυτές είναι επεμβάσεις που δεν μπορούσανε να γίνουνε,
από τις Κοινότητες. Νομίζω είναι θετικό, τουλάχιστον για τις Κοινότητες που ήρθανε
στον  Δήμο  Σερρών,  μαζί  με  την  σωστή  λειτουργία  των  Προέδρων των  Τοπικών



Συμβουλίων, το αναγνωρίζουν όλοι ότι έργα γίνονται και πρέπει να γίνονται και θα
κάνουμε κι άλλα, αλλά όμως υπάρχει κι ένα πρόβλημα τέτοιο που αξίζει να το δούμε.
Εγώ  προσωπικά  πιστεύω  ότι  έπρεπε  να  υπάρχει  ένας  Αντιδήμαρχος  μόνο  για  τα
Δημοτικά Διαμερίσματα και έπρεπε ένα τριμελές ή πενταμελές Τοπικό Συμβούλιο, να
έχει και περιορισμένες δυνατότητες για έργα καθημερινής χρήσεως  και τριβής. 
Τα μεγάλα έργα θα είναι ευθύνη του Δημοτικού Συμβουλίου. Θα πω λίγα λόγια για
τους άλλους τομείς. Στον τομέα της Καθαριότητας, έγινε μια σοβαρή προσπάθεια, η
αλήθεια βέβαια είναι ότι έχουμε πλέον και την πολυτέλεια να έχουμε προσωπικό. Και
οι 70 περίπου από τον διαγωνισμό που έγινε με τον ΑΣΕΠ και κατά περιόδους αιχμής
με τα δίμηνα.  Όμως υπάρχει  και πρόγραμμα βελτίωσης όλο και  περισσότερο του
μηχανολογικού εξοπλισμού και  ο  κ.  Καδής και  ο  κ.  Καβακλιώτης  και  τώρα ο κ.
Συμεωνίδης,  νομίζω  ότι  όλοι  προσπάθησαν  και  είναι  εμφανές  αυτό  στην
καθαριότητα. Οι γυναίκες που πήραμε τώρα για να καθαρίζουν τους δρόμους και τις
πλατείες, νομίζω έφερε τρομερά καλά αποτελέσματα. 
Βέβαια, δεν πρέπει ποτέ να είμαστε ευχαριστημένοι, πρέπει να προχωρούμε όλο και
περισσότερο. Ιδίως αυτό το Τμήμα Καθαριότητας και Πρασίνου, μπορεί να κάνει και
άλλα πολλά πράγματα και όχι μόνο αυτή την καθημερινή καθαριότητα. 
Στα Νομικά Πρόσωπα, στο Μουσείο Φυσικής Ιστορίας, έχουν τελειώσει όλες σχεδόν
οι διαδικασίες. Με τα 5.000.000 δρχ. που ενέκρινε τελευταία το Δημοτικό Συμβούλιο,
θα  ξεκινήσει να λειτουργεί μέσα στον Ιανουάριο.
Για το ΚΑΠΗ, έχουμε ανάγκη μεταστέγασης στο Β΄ ΚΑΠΗ. Ή να βρούμε χώρο, ή
στο Κέντρο Παιδικής Μέριμνας. 
Στις Δημοτικές Επιχειρήσεις, θέλω να πω ότι στην ΚΑΔΕ με δική μου ευθύνη, δεν
προχώρησε πολιτική υλοποίηση για την αξιοποίηση της δημοτικής περιουσίας, είτε
με εκποιήσεις όσων έπρεπε να εκποιηθούν είτε με κάποιες άλλες πολιτικές. Πρώτα
ήθελα να γίνει  μια καταγραφή της περιουσίας και να κατοχυρωθεί  με  τον Εθνικό
Κτηματολόγιο κι ύστερα να γίνει αυτή η μεγάλη ιδέα που έχουμε, η πολύ δύσκολη,
για το επενδυτικό σχέδιο. 

16

Στο ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., ένας σεμνός καλλιτεχνικός διευθυντής με ένα Διοικητικό Συμβούλιο
που  λειτουργεί  ανάλογα,  έχει  γίνει  οικονομική  εξοικονόμηση  και  χωρίς  μεγάλες
διαφημίσεις κ.λ.π., νομίζω ότι είναι στον σωστό δρόμο για την τοπική κοινωνία. 
Οι  Δημοτικοί  Παιδικοί  Σταθμοί,  (Δ.Ε.Π.Σ.),  έχω  να  διαπιστώσω  μια  άριστη
συνεργασία  της  Δημοτικής  αυτής  Επιχείρησης,  με  όλα  τα  μέλη  του  Δ/κού
Συμβουλίου και με το προσωπικό και έχουμε πολύ καλά αποτελέσματα. Και στην
οικονομική διαχείριση, ο Δήμος πληρώνει λίγα πλέον για να λειτουργούν και βέβαια
και στην εξυπηρέτηση των πολιτών. 
Για την Δ.Ε.Π.Κ.Α., θέλω να πω ότι υπάρχει μια ουσιαστική παρέμβαση στην τοπική
κοινωνία σε πολλούς από τους τομείς, κύρια στον συντονισμό και στην υποβοήθηση
του τοπικού δυναμικού.   Έχω να πω ότι δραστηριότητες που δεν έχουν σχέση με
ονόματα  και  καλλιτέχνες,  αλλά  που  βοηθούν  και  αναπτύσσουν  τον  τοπική
καλλιτεχνική  δημιουργία,  έχουμε  πάρα πολύ  καλά αποτελέσματα,  δείτε  τη  σχολή
ψηφιδωτού μ’ αυτό το υπέροχο ψηφιδωτό που στήσανε στην Πλ. Ελευθερίας, δείτε
τα εικαστικά,  τα κεραμικά και  πολλά άλλα, ετοιμάζονται  να μπούνε   και  κάποιες
εκδόσεις,  είτε  Σερραϊκά Ανάλεκτα, είτε  οδηγός της πόλης κ.λ.π.  κι  εδώ ήθελα να
συγχαρώ την  κα Εμμανουηλίδου Καίτη  και τους συνεργάτες της δημοσίως, για το
«ΚΑΘ’ ΟΔΟΝ ΤΕΧΝΩΝ»  που είναι καταπληκτική και μοναδική  δραστηριότητα



και ξεκίνησε πέρσι το καλοκαίρι  και συνεχίστηκε φέτος. Κάθε βράδυ, εκατοντάδες
γονείς   με  τα παιδιά τους  μαζεύονται   στον πεζόδρομο που κάναμε πίσω από το
Μπεζεστένι   και  ψυχαγωγούμε  τα  μικρά  παιδιά,  μπαίνουνε  σιγά-σιγά  στις  καλές
τέχνες και στην δημιουργία. 
Το Κέντρο Επαγγελματικής Κατάρτισης,  με απόφαση του Δ.Σ.,  τα παλιά σφαγεία
μετατράπηκαν  σ’  ένα  πολύ  ωραίο  κτίριο  και  πιστεύω  ότι  με  την  λειτουργία  την
σωστότερη μέσα σ΄ έναν καλό χώρο, θα προσφέρει ακόμη περισσότερο. 
Η  Κοινωνική  Μέριμνα,  με  τις  προσπάθειες  του  κ.  Κουρουζίδη,  ξεκίνησε  να
οργανωθεί σωστά και καλά, όμως αναγνωρίζουμε και θα είμαστε τυφλοί να μην το
αναγνωρίσουμε  ότι  στον  τομέα  της  Κοινωνικής  Μέριμνας  υπάρχει  ανάγκη
μεγαλύτερης και περισσότερης δραστηριότητας όχι μόνο από τον Δήμο, αλλά από
όλους. Έχουμε καλά δείγματα στην κοινωνία, από την εκκλησία, από κοινωνικούς
φορείς κ.λ.π., ο Δήμος εδώ πρέπει να είναι η εμψυχωτική δύναμη. 
Για το Αυτοκινητοδρόμιο, να μην τα ξαναπώ και έρχομαι στην ΕΣΑΝΣ, η οποία ή
πρέπει να κλείσει, ή πρέπει να αλλάξει, διότι η ΕΣΑΝΣ  ήταν μια Ανώνυμη Εταιρεία,
η οποία η Ανώνυμη Εταιρεία είχε σκοπό την διαχείριση των σκουπιδιών σε επίπεδο
Νομού,  όμως  το  σχέδιο  άλλαξε.  Υπάρχει  διαχειριστικό  σχέδιο  για  τέσσερις  (4)
ενότητες.  Κι επομένως,  η κάθε ενότητα πρέπει  να κάνει  τον φορέα της.  Δεν έχει
σημασία πλέον η ύπαρξη και η λειτουργία της ΕΣΑΝΣ. 
Και πριν κλείσω την Λογοδοσία μου αγαπητοί συνάδελφοι, θα ήθελα να αναφερθώ
και  σε  κάποιες  άλλες  δραστηριότητες,  λειτουργίες,  καταστάσεις,  οι  οποίες  δεν
αποτυπώνονται στην Λογοδοσία μέσα από τα υπηρεσιακά έγγραφα, που είναι όμως
μια πραγματικότητα που απασχόλησαν την Δημοτική Αρχή, τις Δημοτικές Υπηρεσίες
και  την  σερραϊκή Κοινωνία  και  πιστεύω ότι  κάποια δύσκολα πράγματα αν  έχουν
σωστή αντιμετώπιση και εξέλιξη από δω και πέρα, θα έχουμε και για τις Σέρρες, αλλά
και για την ευρύτερη περιοχή πολλά καλά αποτελέσματα. 
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Ο Δήμος Σερρών, χωρίς να το επιδιώξει ο ίδιος, συνεργάζεται αυτή την στιγμή με το
Πανεπιστήμιο  Θεσ/νίκης,  το  Πολυτεχνείο,  με  το  Μετσόβειο  Πολυτεχνείο,  για  να
υποβοηθήσει αυτά τα δύο μεγάλα πανεπιστημιακά ιδρύματα, στην εκπόνηση  μιας
μελέτης  διασυνοριακής  ανάπτυξης.  Μια  μελέτη  με  άξονα   Σέρρες  -
Μπλαγκόϊβακραντ. 
Αυτή  η  μελέτη,  χρηματοδοτείται  από  το  Ο.Ο.Σ.Α.  (Οργανισμός  Οικονομικής
Συνεργασίας και Ανάπτυξης) και επιλέγει ο άξονας αυτός, νομίζω από την  σχέση που
έχει ο Δήμος Σερρών, κύρια με το Πολυτεχνείο Θεσ/νίκης, λόγω του ερευνητικού
προγράμματος, διότι θα μπορούσε να είναι και Κιλκίς  και οτιδήποτε άλλο. Ο Δήμος
Σερρών  και  η  Νομαρχία  πλέον  δίνουν  στα  πανεπιστήμια  αυτά  τα  απαραίτητα
στοιχεία, για να γίνει μια σωστή μελέτη. 
Στο θέμα της Τηλεθέρμανσης, είπα και νωρίτερα, έχει γίνει μια μεγάλη προεργασία
και σε επόμενο συμβούλιο, ξεχωριστό μόνο γι’ αυτό το θέμα, θα φέρουμε ένα σχέδιο
σύμβασης, θα το κουβεντιάσουμε, για να δούμε αν το Δημοτικό Συμβούλιο θα πάρει
απόφαση να προχωρήσει στην ίδρυση και λειτουργία αυτού του εργοστασίου, που θα
παράγει  ηλεκτρική  ενέργεια  και  ζεστό  νερό  από  το  διερχόμενο  νότια  της  πόλης
φυσικό αέριο. 
Και βέβαια, θέλω να ξέρετε ότι έγινε η προκήρυξη για επενδυτικού ενδιαφέροντος,
για  τα  αυτοκίνητα  στην  πόλη,  έχουν  δείξει  ενδιαφέρον  δύο  μεγάλες  τεχνικές
εταιρείες, το προηγούμενο Δ.Σ. έχει κάνει επιτροπή αξιολόγησης, που την επόμενη



εβδομάδα ήδη συγκαλείται να αρχίσει να λειτουργεί και να αξιολογεί. Είναι μια πολύ
δύσκολη  σύζευξη  δημοτικής-ιδιωτικής-επιχειρηματικής  δραστηριότητας,  δεν  μας
πιέζει τίποτα, δεν μας εξαναγκάζει τίποτα, θα τα δούμε αυτά τα πράγματα και αν
μπορούμε να κάνουμε σωστές συνεργασίες  προς όφελος της σερραϊκής κοινωνίας,
θα είναι τιμή για όλους μας που συμμετέχουμε στην λήψη τέτοιων αποφάσεων. 
Ήθελα να πω, ότι η συμμετοχή του Δημάρχου στην Ένωση των ΔΕΥΑ και στην
ΚΕΔΚΕ για  θέματα  ύδρευσης-αποχέτευσης,  μας  βοηθάει  που  είμαστε  κοντά  στα
κέντρα λήψης  αποφάσεων  και  ενημέρωσης  και  τελευταία,  θα  ήθελα να  πω ότι  ο
Δήμος Σερρών σαν μηχανή και το Δ.Σ.  σαν πολιτική εξουσία έχει και πρέπει να
δείξει  μια  μεγάλη  φροντίδα  και  να  έχει  μια  εξαιρετική  σχέση  με  τον  ανθρώπινο
δυναμικό της πόλης. 
Το ανθρώπινο  δυναμικό  της  πόλης  είναι  αξιόλογο,  χρειάζεται  όμως  υποβοήθηση.
Υπάρχουν αξιόλογοι  φορείς  μέσα στην κοινωνία  μας,  που χωρίς  τον Δήμο έχουν
αναπτύξει εδώ και καιρό είτε στον  πολιτισμό, είτε στην κοινωνία μέσα, σπουδαίες
δραστηριότητες,  όμως  θέλω  να  σας  πω  ότι  το  ΣΠΙΤΙ  ΤΗΣ  ΓΥΝΑΙΚΑΣ  που
λειτουργεί  με  ευθύνη  και  δαπάνες  του  Δήμου.  Το  ΚΥΤΤΑΡΟ  επιχειρηματικής
δραστηριότητας  των  γυναικών,  η  εθελοντική  ομάδα  αντιμετώπισης  των
καταστροφών, η συνεργασία με το ίδρυμα  αποκατάστασης παλιννοστούντων και με
τους Αφους Μωϋσιάδη και το Κέντρο Στήριξης  των Τσιγγάνων, που βρίσκεται στα
Νεόκτιστα  του  Αεροδρομίου  και  πολλά  άλλα,  μας  δίνουν  την  δυνατότητα  να
πιστεύουμε ότι αυτό το ανθρώπινο δυναμικό,  είναι  αυτό που φέρνει  και θα φέρει
μεγαλύτερη ανάπτυξη και αλλαγή της κοινωνίας. 
Διότι όσες προσπάθειες  και να κάνουμε εμείς συνάδελφοι, αν δεν κινητοποιηθεί ο
πολίτης, αλλά όχι ο πολίτης  που κάποτε νόμιζαν «λαϊκή συμμετοχή» όπου τον πολίτη
τον  ήθελαν  χειροκροτητή  να   κινητοποιηθεί  και   να  δραστηριοποιηθεί   ο 
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πολίτης, αναπτύσσοντας τις  δημιουργικές του δραστηριότητες,  είτε στην κοινωνία,
είτε στον πολιτισμό και ο Δήμος να είναι αυτό ο οποίος θα εξασφαλίσει ένα καλό
πλαίσιο  ανάμειξης  αυτών των δραστηριοτήτων και  ο  οποίος  θα  υποβοηθήσει  και
συντονίσει.
Εγώ πιστεύω, ότι το κύριο όραμα και η κύρια επιδίωξη μιας Δημοτικής Αρχής, πρέπει
να είναι αυτή:  ένα πλαίσιο καλό μέσα στην κοινωνία,  όπου η κοινωνία η ίδια θα
αναπτύξει  τις  δυνάμεις  και  τις  δυνατότητες  που  έχει  και  μια  πόλη  που  να  είναι
λειτουργική, εύρυθμη και όμορφη στο να την ζει κανείς. 
Αυτά τα πράγματα επιδιώκουμε, άλλοτε με επιτυχίες και άλλοτε με αποτυχίες και με
απογοητεύσεις, κάποια πράγματα είναι υπέρτερα  των δυνάμεων  ενός Δημάρχου κι
ενός  Δημοτικού  Συμβούλου,  εξαρτάται  από  το  γενικότερο  κοινωνικοπολιτικό
γίγνεσθαι, όμως μπορούμε να πούμε ότι υπάρχουν δείγματα, ότι κάτι μπορεί να πάει
καλύτερα  και  κάτι  μπορεί  να  πάει  ακόμα  καλύτερα  μέσα  στην κοινωνία  μας.  Οι
δυνατότητες  εξασφάλισης χρημάτων υπάρχουν.  Αρκεί  εμείς  όλοι  να αρθούμε στο
ύψος των περιστάσεων και να καταλάβουμε ότι το πραγματικό πολιτικό όφελος, η
τιμή  και  η  δόξα  για  έναν  πολιτικό,  προέρχονται  από  την  αντιμετώπιση   των
προβλημάτων της  κοινωνίας  και  όχι  από την εξυπηρέτηση και  το καλόπιασμα σε
κάποιες ιδιοτελείς πιέσεις που έχουν  ιδιοτελή χαρακτήρα, που πολλές φορές φέρνουν
πρόσκαιρο όφελος και στον πολιτικό και  στον ωφελούμενο, βλάπτουν μόνο σοβαρά
την κοινωνία και τα συμφέροντά της. Τελικά, δικαιωμένος πολιτικός, είναι αυτός που
αντιστοιχίζεται  με  τα  προβλήματα  της  κοινωνίας  και  αγωνίζεται  και  πετυχαίνει,



άλλοτε περισσότερο,  άλλοτε λιγότερο, να δώσει κάποιες λύσεις.  Εμείς  μπορούμε,
εμείς εννοώ όλους μας, οι Σερραίοι το αξίζουν, οι συγκυρίες είναι ευνοϊκές, η τιμή
για μια τέτοια αισιόδοξη πορεία αλλά και η ευθύνη  αγαπητοί συνάδελφοι, είναι πολύ
μεγάλη. 
Επαναλαμβάνω πάλι, τελείωσα την Λογοδοσία, θέλω να ευχαριστήσω όλους σας, από
τον Πρόεδρο μέχρι τον καθένα Δημοτικό Σύμβουλο ξεχωριστά, που σ’ αυτά τα δύο
χρόνια   για  τα  οποία  έγινε  ουσιαστικά  η  Λογοδοσία,  πέρα  του  ότι  μπορεί  να
μαλώσαμε καμιά φορά,  πέρα του  ότι μπορεί να πικράναμε και να πικραθήκαμε σε
κάποια πράγματα, το Δημοτικό Συμβούλιο Σερρών, έδειξε ότι στέκεται στο ύψος του,
έδειξε δείγματα καλής και υψηλής  πολιτικής λειτουργίας σε όλο το Νομό Σερρών και
νομίζω ότι τα θετικά που υπάρχουν από  αυτή την λειτουργία, τα δικαιούμαστε  όλοι
και όχι μόνον ο Δήμαρχος.  Τα αρνητικά τα  αναλαμβάνω προσωπικά. Ευχαριστώ
πολύ. 

κ.  Πρόεδρος:  Κύριοι  συνάδελφοι,  να  γίνει  η  καταγραφή  των  ομιλητών.
Υπενθυμίζω το σχετικό άρθρο του κανονισμού λειτουργίας του Δ.Σ., που καλόν είναι
να το  σεβαστείτε οι εισηγητές των συνδυασμών, εφόσον είναι ορισμένοι από τον
συνδυασμό τους,  έχουνε χρόνο για την τοποθέτησή τους 20’ (είκοσι λεπτά) και οι
υπόλοιποι σύμβουλοι έχουνε  8’ (οκτώ λεπτά). Με την σειρά θα μιλήσουν οι κ.κ.: κα
Ζαπάρα, κ. Αγγελίδης, κ. Γκότσης, κ. Σωτηριάδης, κ. Μπάρκας, κ. Αναστασιάδης, κ.
Στρατουδάκης και ο κ.  Τερζόπουλος Γεώργιος. 

κ.  Αγγελίδης: Κύριε  Πρόεδρε,  όσον αφορά την διάρκεια της  τοποθέτησης
των Δημοτικών Συμβούλων, για ένα θέμα όπως είναι η Λογοδοσία, το οποίο είναι ένα
πολύ  σοβαρό θέμα, τα οκτώ (8’) λεπτά, είναι πολύ λίγα. Εγώ, θα παρακαλούσα να
δοθούν κάποια  λεπτά ακόμη περισσότερα, για να μπορέσει κάποιος να ολοκληρώσει
την σκέψη του.  
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Νομίζω δεν βλάπτει αυτό, άλλωστε και οι ομιλητές είναι λίγοι. 
κ. Πρόεδρος: Απλά συνάδελφοι, να γίνει κατανοητό ότι αν εξαντλήσουμε τα

επιπλέον  λεπτά  παρά  τον  κανονισμό,  οι  τελευταίοι  ομιλητές  φαντάζομαι  ότι  θα
μιλούν  στον εαυτό τους, σ’ ένα άδειο τραπέζι.

κ. Αγγελίδης: Οι ομιλητές είναι πολύ λίγοι και είναι άδικο γιατί μέσα σε οκτώ
(8’) λεπτά, τι πρώτα να πει κανείς; 

κ. Πρόεδρος: Το Προεδρείο δέχεται την πρόταση και πάει στα δέκα λεπτά
(10΄).

κ. Αγγελίδης: Να γίνει είκοσι λεπτά (20΄), όσο έχουν και οι άλλοι. 
κ. Πρόεδρος: Δέκα λεπτά (10΄).
κα Ζαπάρα: Κύριε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, η Λογοδοσία του

Δημάρχου αποτελεί   την ανώτερη δημοκρατική διαδικασία που γίνεται,  μέσα στο
Δημοτικό  Συμβούλιο  κι  έχει  σαν  θέμα  την  αναφορά  στα  πεπραγμένα  κάποιων
χρόνων. Και θα  συμφωνήσω με τον κ. Δήμαρχο, φυσικά με την δυσκολία που είπε
πως είναι άδικο να μιλάς μόνο ένα (1) χρόνο, γι’ αυτό και ο ίδιος αναφέρθηκε για τα
τρία (3) χρόνια που πέρασαν και  νομίζω ότι περισσότερο μίλησε για το τι έπρεπε να
γίνει  και  λιγότερο  για  το  τι  έγινε  τουλάχιστον  τον  τελευταίο  χρόνο.  Για  να  μην
θεωρηθεί  ότι  η θέση μας από εδώ που βρισκόμαστε είναι   μηδενιστική και ότι  η
προσπάθειά μας είναι τέτοια που δεν θέλουμε να αναφερθούμε στα  καλά που έγιναν,
εγώ θα ξεκινήσω από αυτή την τοποθέτηση. 
Θα  αναφερθώ  και  θα  πω  λοιπόν,  ότι  ήταν  το  ότι  αποπερατώθηκε  ο  Βιολογικός
Καθαρισμός. Ήτανε θετική η ανάθεση της μελέτης στο Πανεπιστήμιο για να γίνει το



ερευνητικό πρόγραμμα, ήτανε θετικές όλες οι αποφάσεις που πάρθηκαν για τα έργα
που   έγιναν  στα  Δημοτικά  Διαμερίσματα  και  οπωσδήποτε  είναι  θετικό,  το  ότι
δημιουργήθηκαν  κάποιες  πεζοδρομήσεις,  έχοντας  όμως  το  μειονέκτημα  να
δημιουργήσουμε πεζοδρομήσεις, χωρίς την υποδομή που θα έπρεπε να κάνουμε. Και
μάλιστα το χειρότερο να φέρουμε τα  500.000.000 δρχ.  που επρόκειτο  να γίνουν
πάρκινγκ, για να τα κάνουμε επιφανειακά έργα και έργα βιτρίνας. 
Θα συνεχίσω λοιπόν λέγοντας, για να συμφωνήσω τώρα σε κάποια θέματα και στην
συνέχεια να τοποθετηθώ, ότι σαφώς η μηχανογράφηση προοδεύει στον Δήμο, σαφώς
υπάρχουν  δυσκολίες  στο  Γραφείο  Προσόδων  και  στην  Αστυνόμευση,  για  τα
οικονομικά δεν  θα αναφερθώ με λεπτομέρειες, γιατί δεν θέλησε ούτε ο κ. Δήμαρχος
να αναφερθεί., θα πω μόνον όμως, ότι διαφωνώ με την τοποθέτησή μου, ότι θα πρέπει
κάθε Δημοτική Αρχή, βάση αυτών των οικονομικών που έχει να προγραμματίζει και
να υλοποιεί, γιατί προσωπικά θεωρώ και ο συνδυασμός που εκπροσωπώ, θεωρεί ότι η
κάθε Δημοτική Αρχή είναι  συνέχεια της  άλλης και  η προσπάθεια πρέπει  να είναι
κοινή. Άρα, θα πρέπει να συνεχίζουμε τα έργα  αυτών που έχουμε αναλάβει και ο
άλλος να κάνει το ίδιο. 
Όσον αφορά για τα χρήματα από ΣΑΤΑ  και από ΕΠΤΑ, σαφώς είναι χρήματα που τα
τελευταία  χρόνια αυξήθηκαν,  έχουνε  βοηθήσει  κατά πολύ το έργο της  Δημοτικής
Αρχής, της συγκεκριμένης Δημοτικής Αρχής, γιατί αυξήσεις έχουμε δεχθεί σ’ αυτά τα
χρόνια, και ήταν  φυσιολογικό και επόμενο να αρχίζει να υπάρχει ένας ισοσκελισμός
μεταξύ των εσόδων και των εξόδων. Την δική μας στήριξη θα την έχετε πάντως. 
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κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Με συγχωρείτε για την διακοπή, επισήμανε και τις ευθύνες,
ότι δεν μπορεί για τα λύματα, τα σκουπίδια, να υπάρχει μονομερής ωφέλεια. Θα το
φέρουμε και στο Δ.Σ. το θέμα. 

κα  Ζαπάρα: Βεβαίως,  για  να  έχετε  μια  ομόφωνη   απόφαση  και  για  να
ωφεληθεί τελικά  απ’ αυτή την ιστορία και ο Δήμος των Σερρών. 
Όσον αφορά  το Εκθεσιακό Κέντρο, το ότι  πραγματικά τοποθετήθηκε μέσα σ’ ένα
πρόγραμμα για αθλητικές υποδομές, είναι πολύ ευχάριστο, γιατί είναι ένα έργο που
είχαμε φτάσει ακριβώς μέχρι και την τοποθέτηση ακριβώς  των υποδομών που έπρεπε
να  γίνουν  και  πρέπει  να  προχωρήσει  και  οπωσδήποτε  η  τοποθέτησή  σας  για  το
Αυτοκινητοδρόμιο, μας βρίσκει σύμφωνους. 
Εκείνο τώρα που διέκρινα κ. Δήμαρχε σε όλη την τοποθέτησή σας και δεν ήσασταν
από  την  αρχή  να  ακούσετε  και  εκφράζω  παράπονο,  γιατί  είπατε  ότι  θέλετε  να
ακούσετε  τις  τοποθετήσεις  μας  και  απ’ αυτά να ωφεληθείτε,  αλλά τελικά δεν τις
ακούσατε. 
Εκείνο λοιπόν που διέκρινα στην τοποθέτησή σας και νομίζω ότι αυτό έχει συμβεί
στα αυτιά όλων εδώ μέσα που παρευρίσκονται, ότι περισσότερα λέγατε για πράγματα
και υποδομές  που δημιούργησε η προηγούμενη Δημοτική Αρχή και λιγότερα για τα
σχέδιά σας, ή τα οράματά σας που θέλετε να γίνουν τα επόμενα χρόνια και αυτό που
λέω δεν είναι υπερβολή. Και θα σας το αποδείξω αυτό με μια αναφορά όλων αυτών
που δημιουργήθηκαν και πρέπει πριν αναφερθώ  σ’ αυτά που δημιουργήθηκαν, ότι η
άποψή μου είναι ότι, τελικά μέσα σ’ αυτή την διαδικασία των  τριών (3) χρόνων που
ήσασταν  Δημοτική  Αρχή,  περισσότερο  σας  απορρόφησε  η  καθημερινότητα,  η
ανάθεση  μελετών  και  λιγότερο  όλα  τα  υπόλοιπα  και  θεωρώ  ότι  παραμείνατε  οι



διαχειριστές αυτών των Επιχειρήσεων και των υπολοίπων δημιουργημάτων που εμείς
κάναμε. Είναι θετικό όμως ότι ήσασταν τουλάχιστον καλοί διαχειριστές. Γιατί όσον
αφορά τα έργα που έγιναν και αυτά που ακουγόταν εδώ, η αποκατάσταση σαφώς της
παλαιάς  χωματερής,  ήταν ένα έργο που είχατε την τύχη με  το που αναλάβατε να
μπορείτε να είστε εκεί και να το απολαμβάνετε και πραγματικά τώρα να μπορείτε να
αναφέρεστε σε όλο αυτό, το Αυτοκινητοδρόμιο είναι ένα έργο που έγινε και πολύ
σωστά  προσπαθείτε  να  το  αναβαθμίσετε,  το  Κέντρο  Προστασίας  Φυσικού
Περιβάλλοντος που άκουσα ότι θα γίνουν όλες αυτές οι παρεμβάσεις, δημιουργήθηκε
και  πάλι  στην  δική  μας  Δημοτική  Αρχή,  η  ΔΕΠΣ,  το  Κέντρο  Επαγγελματικής
Κατάρτισης, που με τόση δυσκολία γινόταν εδώ μέσα, το Ερευνητικό Πρόγραμμα
Ανάπλασης  του  αστικού  ιστού   της  πόλης  και  πάρα πολλά  που  δεν  θέλω  να  τα
αναφέρω τώρα, πραγματοποιήθηκαν επί δικής μας Δημοτικής Αρχής, μιας Δημοτικής
Αρχής που τελικό περισσότερο ακουγόταν ότι δεν έκανε τίποτα. 
Εγώ, δεν θα περάσω σε περισσότερες λεπτομέρειες, θέλω να δώσω την δυνατότητα
και  σε  άλλους   συναδέλφους  να  μιλήσουν  και  να  τοποθετηθούν  πάνω  στην
Λογοδοσία σας. Θεωρώ, ότι η Λογοδοσία και νομίζω ότι συμφωνείτε κι εσείς, πρέπει
να γίνεται ενώπιον των δημοτών, πράγμα που κανείς Δήμαρχος δεν καταφέρνει να το
κάνει. Τόλμησε μια φορά ο κ. Γεωργούλας και εσείς νομίζω μια φορά και αυτό το
λέω γιατί εμείς εδώ σ’ αυτό το τραπέζι που είμαστε σήμερα, ξέρουμε πολύ καλά τι
έγινε τον προηγούμενο χρόνο ή τα προηγούμενα χρόνια. Το ξέρουμε και είμαστε και
γνώστες και έχουμε πάρει μαζί και πάρα πολλές αποφάσεις. 
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Αυτά θα πρέπει να τα παρακολουθεί ο σερραϊκός Λαός για να ακούει τι έγινε, να
συγκρίνει τι έχει γίνει και να παίρνει τις δικές του αποφάσεις και να έχει μια ώριμη
και τεκμηριωμένη άποψη, για το πως διοικεί η κάθε Δημοτική Αρχή. 
Εγώ θέλω να ευχαριστήσω γι’ αυτά που άκουσα από τον κ. Δήμαρχο και πιστεύω
κύριε  Δήμαρχε,  παίρνοντας  υπόψη  αυτά  που εμείς είπαμε και τοποθετηθήκαμε, να 
διορθώσετε κάποια πράγματα, ή τουλάχιστον να τα προχωρήσετε και θα είχαμε να
πούμε  πολύ  περισσότερα,  να  σήμερα  συζητιότανε  και  το  μεγάλο  αυτό  θέμα  της
κυκλοφοριακής  μελέτης  της  πόλης,  που  πρέπει  με  μεγάλη  προσοχή  να  μας
απασχολήσει,  όλους  και  πολύ προσεκτικά να πάρουμε αποφάσεις,  γιατί  πρόκειται
πραγματικά για την αλλαγή του τρόπου ζωής των Σερραίων δημοτών και θα πρέπει
πολύ υπεύθυνα να αποφασίσουμε.
Ευχαριστώ πολύ.

κ. Πρόεδρος: Ευχαριστώ την συνάδελφο κα Ζαπάρα, που μέσα σε εννέα (9’)
λεπτά, κατάφερε να πει όλα αυτά τα πράγματα. Τον λόγο έχει ο κ. Αγγελίδης. 

κ.  Αγγελίδης: Κύριε  Πρόεδρε,  θα  παρακαλέσω  και  πάλι  σχετικά  με  τον
χρόνο,  είμαι  από  τους  Δ.Σ.  που  δεν  καταστρατηγεί  ποτέ  τον  χρόνο,  όμως  η
Λογοδοσία   είναι  η  κορυφαία  πράξη της  Δημοτικής  Αρχής  σε  κάθε  έτος  και  θα
παρακαλέσω να μου δώσετε  20’ (είκοσι) λεπτά για να μπορέσω να αναπτύξω τις
σκέψεις μου. Ο κ. Δήμαρχος προηγουμένως μίλησε μια (1) ώρα. Είναι δυνατό μέσα
σε δέκα (10΄) λεπτά, εμείς να αναπτύξουμε τις σκέψεις μας; 

κ. Πρόεδρος: Υπάρχει κανονισμός τον οποίο κάποτε το 1997 υπερψηφίσαμε,
τουλάχιστον  οι  παλαιότεροι  Δημοτικοί  Σύμβουλοι.  Εάν  κάνουν  χρήση  αυτού  του
δικαιώματος  που ζητάτε εσείς όλοι οι ομιλητές και άλλοι που ενδεχόμενα θα θέλουν
να δευτερολογήσουν, καταλαβαίνετε ότι θα φτάσουμε στα ξημερώματα. Σεβαστείτε
κ. Αγγελίδη τον κανονισμό. 



κ. Αγγελίδης: Νομίζω ότι είναι άδικο αυτό που κάνετε, γιατί οι ομιλητές είναι
ελάχιστοι και ως τώρα, θα μπορούσα να αξιοποιήσω αυτό τον χρόνο. Ποτέ μα ποτέ
δεν  έχω  καταστρατηγήσει  εγώ  τον  χρόνο,  αλλά  τα  δέκα  (10΄)  λεπτά  για  μια
Λογοδοσία που είναι η κορυφαία πράξη της Δημοτικής Αρχής, είναι πολύ λίγα. Δεν
είναι κακό να δώσετε άλλα πέντε (5΄) λεπτά ή δέκα (10΄) λεπτά. Αν κάνω παραπάνω
από είκοσι (20΄) λεπτά, τότε διακόψτε με. Σας ζητώ αυτή την χάρη. 

κ. Πρόεδρος: Κύριε Αγγελίδη,  σεβαστείτε και τον κανονισμό και την λίγο
πριν απόφαση του Δ.Σ. 

κ.  Αγγελίδης: Δεν  ήθελα  να  το  πω,  αλλά  πολλές  φορές  εσείς  ο  ίδιος
καταστρατηγείτε  τον  χρόνο  και  τον  κανονισμό  και  κανένας  δεν  λέει  τίποτα.
Σεβαστείτε κι εσείς την διάθεση ενός Δ.Σ. που θέλει να αναπτύξει τις σκέψεις του
πάνω σ’ αυτό το κορυφαίο θέμα της Λογοδοσίας. Τα δέκα (10΄) λεπτά που άφησε η
κα Ζαπάρα, ίσως να τα παραχωρεί σε μένα. 

κ. Πρόεδρος: Σας παρακαλώ κ. Αγγελίδη.
κ. Αγγελίδης: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε και κύριοι σύμβουλοι με την

Λογοδοσία  δίνεται  η  ευκαιρία  στην  Δημοτική  Αρχή  να  εκθέσει  το  έργο  της  και
φυσικά στους Δημοτικούς Συμβούλους να καταθέσουν με υπευθυνότητα  και θάρρος
τις απόψεις τους, την κριτική τους, τις  επισημάνσεις τους, τις προτάσεις τους, με
στόχο την καλύτερη πορεία του Δήμου,  προς όφελος των δημοτών. Μέσα σ’ ένα
τέτοιο πνεύμα, θα καταθέσω κι εγώ την άποψή μου σχετικά με τα πεπραγμένα της
Δημοτικής Αρχής. 
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Κρίνοντας την πορεία της Δημοτικής Αρχής μέχρι τώρα, επιγραμματικά μπορώ να πω
πως ότι και αν έχει γίνει  είναι θετικό σε όλους τους τομείς  του Δήμου, όμως στα
σίγουρα  η  Δημοτική  Αρχή  δεν  μπόρεσε,  να  ανταποκριθεί  στις  προσδοκίες  του
σερραϊκού  λαού,  διότι  πρώτες  προτεραιότητες  και  βασικές  προεκλογικές  τις
δεσμεύσεις, δεν υλοποιούνται. 
Είπε προηγουμένως  ο κ.  Δήμαρχος  για σχεδιασμό,  ότι  σχεδιάζει  και  πιθανός  στις
επόμενες 4/ετίες, να υλοποιηθούν. Είναι θετικό το έργο του Βιολογικού Καθαρισμού,
το οποίο είναι ένα έργο τριών (3) τετραετιών, οφείλεται στην ίδρυσης της ΔΕΥΑΣ, η
οποία  ιδρύθηκε  στην  πρώτη  Δημαρχιακή  Θητεία  του  κ.  Μητλιάγκα,  ήταν
επιβεβλημένη  και  απαραίτητη  η  ίδρυσή  της,  διότι  ήμασταν  από  τους  ελάχιστους
Δήμους που δεν είχαμε ιδρύσει ΔΕΥΑ και φυσικά ήμαστε από τις ελάχιστες πόλεις
που εν έτη 2001 εγκαινιάζουμε Βιολογικό Καθαρισμό, αν αναλογιστούμε ότι άλλες
πόλεις όπως Καβάλα, Βόλος, Λάρισα, Καλαμάτα, κ.λ.π., έχουν εγκαινιάσει Βιολογικό
Καθαρισμό  πριν  από  δέκα  (10)  χρόνια.  Θετικό  λοιπόν  το  έργο  του  Βιολογικού
Καθαρισμού, όπως είναι θετικό ότι κι αν έχει γίνει σε διάφορους τομείς του Δήμου
και φιλότιμες,  οι  όποιες προσπάθειες  έχουνε γίνει.   Όμως θα ήθελα να καταθέσω
τρεις (3) επισημάνσεις. 
Η  πρώτη  επισήμανση,  έχει  σχέση  με  τις  πρώτες  προτεραιότητες  και  τις  βασικές
προεκλογικές δεσμεύσεις της Δημοτικής Αρχής, που δεν υλοποιούνται. 
Η  δεύτερη  επισήμανσή  μου,  έχει  σχέση  με  την  μεγάλη  καθυστέρηση  που
παρατηρείται στην ολοκλήρωση και λειτουργία των συνεχιζόμενων έργων. 
Και η τρίτη επισήμανσή μου που αφορά στην αδυναμία επίτευξης του στόχου της
εξυγίανσης των οικονομικών του Δήμου και θα γίνω συγκεκριμένος. Όσον αφορά την
πρώτη επισήμανσή μου, ότι βασικές προεκλογικές δεσμεύσεις της Δημοτικής Αρχής
δεν  υλοποιούνται,  να  υπενθυμίσω,  ότι  μια  από  τις  πρώτες  προτεραιότητες  της
Δημοτικής Αρχής, ήταν η υλοποίηση του Κεντρικού Πάρκου. Όπως ξέρετε, σύμφωνα



με το σχέδιο πόλεως, το Κεντρικό Πάρκο προβλέπεται να γίνει στον χώρο που είναι
το Θερινό Θεατράκι, το Κτηνιατρείο, το Γήπεδο, σ’ όλο εκείνο τον μεγάλο χώρο. Θα
ολοκληρωνόταν  οι  αποζημιώσεις,  θα  έφευγε  το  Γήπεδο,  θα  γινόταν άλλο γήπεδο
κάπου αλλού σε συνεργασία με την «ΠΑΕ ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟΣ» και θα γινόταν επίσης
μελέτη για κεντρικό πάρκο, υψηλών προδιαγραφών. Δεν έγινε τίποτα απ’ όλα αυτά.
Όμως το Κεντρικό Πάρκο δεν μπορεί να περιμένει. Η πόλη στο κέντρο ασφυκτιά και
νομίζω πως χρειάζεται  ένας πνεύμονας πρασίνου στο κέντρο της πόλης, μια τάση
ξεκούρασης   και  αναψυχής  για  τους  πολίτες  και  νομίζω  πως  πρέπει  άμεσα  να
ξεκινήσει η διαδικασία εκπόνησης μελέτης για το Κεντρικό Πάρκο. 
Άλλη  πρώτη  προτεραιότητα  της  Δημοτικής  Αρχής,  ήταν  η  αποκατάσταση  του
κατεστραμμένου οδικού δικτύου της πόλης. Έγιναν κάποιες ασφαλτοστρώσεις, όμως
δεν έχουνε λύσει το πρόβλημα, το πρόβλημα παραμένει. Πρέπει να διατεθούν ακόμα
περισσότερα χρήματα για ασφαλτοστρώσεις δρόμων, διότι οι πολίτες καταστρέφουν
τις περιουσίες τους, τα αυτοκίνητά τους στους άσχημους δρόμους της πόλης. 
Άλλες  προτεραιότητες,  πρώτες   προτεραιότητες  να θυμίσω της  Δημοτικής  Αρχής.
Προσάρτηση Στρατοπέδων, οργάνωση και στελέχωση της ΚΑΔΕ για αξιοποίηση της
ακίνητης  περιουσίας   του  Δήμου,  χωροταξικός  σχεδιασμός,  διαχείριση  και
αξιοποίηση του περιαστικού πρασίνου. Δεν είδαμε τίποτα για όλα αυτά. 
Άλλες βασικές προεκλογικές δεσμεύσεις για τις οποίες επίσης δεν βλέπουμε φως. 
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Αξιοποίηση  της  Κοιλάδας  Αγίας  Βαρβάρας,  Παιδούπολη  στην  Κοιλάδα  Αγ.
Γεωργίου, μεταφορά Δημαρχείου, υποδομές και θεσμοί στον πολιτισμό, δημιουργία
Δασοπονικού  Πάρκου  στην  περιοχή  του  παλιού  Αεροδρομίου,  ανανέωση  της
βλάστησης  στο  Αθλητικό  Πάρκο  Ομόνοιας,  δημιουργία  νέου  Αρχαιολογικού
Μουσείου, Ανάπλαση των χώρων του Λατομείου και αξιοποίηση αυτών. Τίποτα και
γι’ αυτά. 
Δεν είναι δυνατόν φυσικά, να μην υπενθυμίσω μια βασική προεκλογική υπόσχεση της
Δημοτικής Αρχής, σύμφωνα με την οποία θα καταλογιζόταν και αποδιδόταν ευθύνες
στο  Δ/κό Συμβούλιο  της ΔΕΥΑΣ της προηγούμενης Δημοτικής Αρχής για κάποια
υποτιθέμενη σκανδαλώδη απόφασή της, σύμφωνα με την οποία πριμοδοτήθηκε με 1
δις  δρχ.,  Αθηναϊκή  Εταιρεία  για  τον  Βιολογικό  Καθαρισμό.  Αυτή  η  υπόσχεση
μετατράπηκε σε επιβολή τέλους 10.000 δρχ. σε κάθε καταναλωτή της ΔΕΥΑΣ. 
Επίσης,  να  υπενθυμίσω  πως  δέκα  (10)  μήνες  πριν  από την  έναρξη  της  επίσημης
προεκλογικής  περιόδου,  ακόμα  δεν  έχει  δοθεί  οριστική  λύση  στο  πρόβλημα  της
μετεγκατάστασης των Αθίγγανων στο Τ.Ε.Ι. Και η ερώτηση που έχω θέσει κι άλλη
φορά και δεν έχω πάρει απάντηση και πάλι δεν θα πάρω απάντηση, είμαι βέβαιος,
τελικά απ’ αυτούς τους ανθρώπους που μένουν εκεί γύρω από τα Τ.Ε.Ι., ποιοι θα πάνε
ονομαστικά σ’ αυτά τα είκοσι (20) σπίτια που πρόκειται να κατασκευαστούν και που
θα πάνε οι υπόλοιποι; Δεν δόθηκε απάντηση στο ερώτημα αυτό! 
Άλλη προεκλογική υπόσχεση ήταν, η δημιουργία δεύτερης Λαϊκής Αγοράς μόνο με
οπωροκηπευτικά  προϊόντα.  Νομίζω  ότι  μπορεί  να  γίνει  δεύτερη  Λαϊκή  μόνο  με
οπωροκηπευτικά προϊόντα, κατά την άποψή μου, πίσω από τον χώρο της Αγροτικής
Τράπεζας. 
Έρχομαι στην δεύτερη επισήμανση που έχει  σχέση με την μεγάλη καθυστέρηση που
παρατηρείται στα συνεχιζόμενα έργα. Αγαπητοί μου συνάδελφοι, υπάρχουν έργα που
ξεκίνησαν πριν από δέκα (10) χρόνια, πριν από έξι (6) χρόνια, πριν από πέντε (5), ή
τέσσερα (4) χρόνια και δεν έχουν ολοκληρωθεί,  δεν λειτουργούν. Να υπενθυμίσω,



αρδευτικό έργο Ν.Α. του Αγροκτήματος Σερρών: είναι  το αρδευτικό έργο που θα
αρδεύσει  τα  χωράφια  των  περιοχών  40  Μαρτύρων-Σφαγείων-Κρίνου.  Ακόμα  να
ολοκληρωθεί το έργο και να ξεκινήσει. 
Ξενώνες Χρυσοπηγής, πριν από 6-7 χρόνια ξεκίνησαν και ακόμα να ολοκληρωθούν
και να λειτουργήσουν. 
Πάρκινγκ  Βαρέων Οχημάτων, το ίδιο ακριβώς. Υπόγεια διάβαση προς το Αθλητικό
Κέντρο της Ομόνοιας.  Πριν από τέσσερα (4) χρόνια σκάψανε και το αφήσανε έτσι.
Υποτίθεται σκάψανε κάτω από την σιδηροδρομική γραμμή και δημιουργήσανε μια
υπόγεια  διάβαση,  για  να  διευκολύνεται  η  κυκλοφορία  των  οχημάτων  προς  το
Αθλητικό Πάρκο της Ομόνοιας. Εκείνη η υπόγεια διάβαση πάτε να την δείτε, έχει
μετατραπεί  σε  λίμνη,  σε  εστία  μόλυνσης   και  σε  μεγάλο  κίνδυνο  πρόκλησης
ατυχημάτων. 
Βαλκανικό Λαογραφικό Μουσείο,  ακόμα να λειτουργήσει.  Νομίζω ότι σ’ αυτά τα
συνεχιζόμενα έργα, πρέπει να δοθεί ιδιαίτερη βαρύτητα και προτεραιότητα, για να
τελειώσουνε. Επιτέλους πρέπει να κλείσουνε κάποτε. 
Όσον αφορά την επισήμανσή μου που έχει σχέση με την αδυναμία της επίτευξης του
στόχου  της  εξυγίανσης  των  οικονομικών  του  Δήμου  και  των  Δημοτικών
Επιχειρήσεων.
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Στο τέλος του 2000, ο Δήμος βρέθηκε να χρωστά στους ελεύθερους επαγγελματίες,
στους τρίτους, 565 εκ. δρχ., όπως επίσης έπρεπε να επιχορηγήσει με 145 δις δρχ. την
ΔΕΠΚΑ και  με  45  εκ.  δρχ.  την  ΔΕΠΣ,  για  να  μπορέσουν   αυτές  οι  Δημοτικές
Επιχειρήσεις να ανταποκριθούνε στις υποχρεώσεις τους. Δηλαδή στο τέλος του 2000,
ο  Δήμος  βρέθηκε  να  χρωστά  σε  τρίτους  και  στις   Δημοτικές  του  Επιχειρήσεις,
περίπου 800 εκ. δρχ. 

κ.  Πρόεδρος  (κ.  Παπαδόπουλος  Χρήστος): Κύριε  Αγγελίδη,  φτάσατε  τα
δέκα (10΄) λεπτά . 

κ.  Αγγελίδης: Κύριε  Παπαδόπουλε,  γιατί  φοβάστε να ακούσετε;  Ποτέ δεν
καταστρατηγώ τον χρόνο, όμως για την Λογοδοσία τον καταστρατηγώ και σας το
είπα από την αρχή. Δώστε μου πέντε (5΄) λεπτά. 

κ. Πρόεδρος: Ήδη σας έδωσα δύο (2΄) λεπτά. Πάμε στα δώδεκα (12΄) λεπτά. 
κ.  ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Διαδικαστικά,  δεν  είναι  δυνατό  να  έχουμε  δύο  (2)

κατηγορίες Δημοτικών Συμβούλων. 
κ. Πρόεδρος (Παπαδόπουλος Χρήστος):  Εμείς δίνουμε δύο (2΄) λεπτά, για

να ολοκληρώσει. 
κ. Αγγελίδης: Κι όμως πολλές φορές  έχουμε δύο (2) κατηγορίες Δημοτικών

Συμβούλων  κι  εγώ  δεν  το  επισημαίνω  από  λεπτότητα.  Μακάρι  οι  Δημοτικοί
Σύμβουλοι να έχουνε να πούνε  και να τα λένε. Γιατί φοβόσαστε  να ακούσετε αυτά
που θα πω; Δεν είναι  το πρόβλημα των πέντε (5΄)  λεπτών. Μια ώρα μίλησε ο κ.
Δήμαρχος. Πως να απαντήσουμε σ΄ αυτά που είπε μέσα σε μια ώρα; 
Όσον αφορά τα οικονομικά της ΔΕΥΑΣ, πάρα τους φουσκωμένους λογαριασμούς της
ΔΕΥΑΣ, και είναι πράγματι φουσκωμένοι,  μην ξεχνάμε ότι η τιμή του νερού στο
τέλος του 1998 ήταν 232 δρχ./κυβικό, και τώρα έφτασε τις 276 δρχ./κυβικό, παρ’ όλα
αυτά, το έλλειμμα της ΔΕΥΑΣ μειώθηκε μόνο κατά 70.000.000 δρχ. Τέλος του 1998
ήταν 949 δρχ. και το 2000 έκλεισε η ΔΕΥΑΣ με το υψηλό έλλειμμα των 872.000.000
δρχ. 
Δυο λόγια θα ήθελα να πω επίσης για την πεζοδρόμηση, για την Τηλεθέρμανση και
για το Γραφείου Τύπου και Δημοσίων Σχέσεων του Δήμου. 



Για  τις  πεζοδρομήσεις,  γίνονται  όπως  ξέρετε  στο  κέντρο  της  πόλης,  με  δάνειο
400.000.000  δρχ.  που  θα  πληρώσουν  όλοι  οι  Σερραίοι  με  αύξηση  των  τελών.
Πεζοδρομήσεις  γίνανε  και  σε  άλλες  πόλεις,  αλλά  εξασφάλισαν  χρηματοδοτήσεις,
εκατοντάδες  εκατομμύρια  δραχμές  από  άλλες  πηγές  και  δεν  τα  χρέωσαν  στους
δημότες.  Οι πεζοδρομήσεις  θα μπορούσαν να γίνουν με  χρήματα που μας  δίνει  η
Πολιτεία για τέτοια έργα και το δάνειο να το αξιοποιούσαμε σ’ ένα παραγωγικό έργο
και  σε  ένα  έργο  ανταποδοτικού  χαρακτήρα,  όπως  η  Τηλεθέρμανση,  ένα  υπόγειο
πάρκινγκ.  Να  γίνει  το  έργο  έτσι,  συμφωνώ.  Ήρθε  μια  ευκαιρία,  μας  έκανε  μια
πρόταση, θα είμαστε οι πελάτες αυτής της υπόθεσης. Όμως, για να διασφαλίσουμε
την  διαφάνεια και τα συμφέροντα του Δήμου, έπρεπε να προηγηθεί διαγωνισμός, να
δοθεί η δυνατότητα και σε άλλες εταιρείες  να καταθέσουν τις προτάσεις τους και να
επιλέξουμε  εμείς  την  συμφερότερη  πρόταση  για  τον  Δήμο.  Τώρα  μας  λείπει  το
στοιχείο της σύγκρισης. Θα υπογράψουμε σύμβαση με την πρόταση μιας εταιρείας. 
Όσον αφορά το Γραφείο Τύπου και Δημοσίων Σχέσεων του Δήμου, θεωρώ ότι είναι
ηθικά ασυμβίβαστο, να προσλαμβάνεται σ’ αυτό το Γραφείο Δημοσιογράφος, η οποία
είναι υπεύθυνη πρ/τος τοπικού τηλεοπτικού σταθμού  και από  την στιγμή  που
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που προσλαμβάνεται στο Γραφείο Τύπου και Δημοσίων Σχέσεων του Δήμου, είναι
παράλληλα και   υπάλληλος  του  Δημάρχου.  Δεν  έχω τίποτα με  την  συγκεκριμένη
Δημοσιογράφο, την αγαπώ και την σέβομαι, αυτά τα είπα και στην ίδια πριν από πολύ
καιρό, όμως είναι απαράδεκτο, η όποια Δημοτική Αρχή με χρήματα του σερραϊκού
λαού  να  ασκεί  την  προπαγάνδα  της,  παίρνοντας  δημοσιογράφο  υπεύθυνο
προγράμματος τοπικού τηλεοπτικού σταθμού και να το βάζει υπάλληλο του Γραφ.
Τύπου  του  Δήμου.  Ο Δημοσιογράφος που δουλεύει στο Γρ. Τύπου  του Δήμου, δεν
θα πρέπει να δουλεύει σε κανένα άλλο μέσο μαζικής ενημέρωσης και ας παίρνει και
καμιά δραχμή παραπάνω, αν και  δεν νομίζω ότι  είναι  λίγα τα λεφτά που παίρνει
250.000 δρχ.  μηνιαίως. Ας παίρνει και περισσότερα. 
Συνοψίζοντας, θα ήθελα να τονίσω, πως ιδιαίτερη βαρύτητα θα πρέπει να δώσει η
Δημοτική Αρχή κατά την άποψή μου, στο εναπομείναν χρονικό διάστημα, στα εξής
σημεία: 
Πρώτον, να ξεκινήσει άμεσα η εκπόνηση μελέτης για το Κεντρικό Πάρκο. 
Δεύτερον,  να  ξεκινήσει  άμεσα  η  εκπόνηση  κυκλοφοριακής  μελέτης  που  θα
αντιμετωπίζει  συνολικά το κυκλοφοριακό πρόβλημα και   θα συμπεριλαμβάνει  και
συγκοινωνιακή μελέτη. 
Τρίτον, να διατεθούν περισσότερα χρήματα για ασφαλτοστρώσεις. 
Τέταρτον, ιδιαίτερη βαρύτητα και προτεραιότητα στα συνεχιζόμενα έργα, επιτέλους
ας  τελειώσουνε κάποτε. Και, 
Πέμπτον, να δοθεί προσοχή στον περιορισμό των δαπανών. 
Τελειώνοντας, θα ήθελα να πω, ότι η κάθε Δημοτική Αρχή προσπαθεί για το καλό του
Δήμου  και  των  Δημοτών,  να  αφήνει  κάποιο  λιθαράκι  στον  τόπο  και  στο  τέλος
φυσικά, κρίνεται από τους πολίτες για την συνέπειά της και την αποτελεσματικότητά
της.  Εγώ  εύχομαι   σε  όλο  το   Δημοτικό  Συμβούλιο,  στο  εναπομείναν  χρονικό
διάστημα, να εντείνουμε όλοι μας τις  προσπάθειες για το καλό του Δήμου, για να
φανούμε αντάξιοι των προσδοκιών του σερραϊκού  λαού. 
Ευχαριστώ. 

κ.  Γκότσης: Κύριε  Πρόεδρε,  κυρίες  και  κύριοι  συνάδελφοι,  την σημερινή
συνεδρίαση την χαρακτηρίζω σαν μητέρα όλων των συνεδριάσεων,  γιατί  σήμερα



γίνεται η Λογοδοσία του Δημάρχου, καταγράφεται το έργο της Δημοτικής Αρχής,
καταγράφονται αυτά που έγιναν και αυτά που δεν έγιναν, τα οποία τα λέμε εμείς οι
υπόλοιποι συνάδελφοι. 
Η σημερινή συνεδρίαση, ας ονομαστεί σαν απολογισμός αυτών που δεν έγιναν από
την Δημοτική Αρχή.  Είναι ευχάριστο και ενθαρρυντικό για την σερραϊκή κοινωνία,
όταν υπάρχουν φωνές ανησυχίας παρά σιωπή, γιατί η σιωπή σημαίνει ή εφησυχασμό,
ή  ενοχή.  Σήμερα  λοιπόν,  εκτός  από  τα  θετικά  τα  οποία  είπαν  οι  προηγούμενοι
συνάδελφοι  και  τα  αναγνωρίζουμε  κι  εμείς  και  ο  σερραϊκός  λαός.  Θα ήθελα,  να
επισημάνω αυτά που δεν έκανε η Δημοτική Αρχή, αυτά που υποσχέθηκε να τα κάνει
κι αυτά που προγραμμάτισε να κάνει και δεν μπόρεσε  να κάνει. 
Θα  ξεκινήσω  από  την  ΔΕΥΑ.  Είναι  θετικό  και  αξιέπαινο  ότι  ολοκληρώθηκε  ο
βιολογικός καθαρισμός, πλην όμως οι δρόμοι είναι βομβαρδισμένοι και δεν υπάρχει
καμιά μέριμνα, τόσο από την ΔΕΥΑ, όσο κι από τον Δήμο, αφήνοντας ασύλληπτους
και χωρίς έλεγχο  τους εργολάβους, οι οποίοι εκτελούν τα έργα, αλλά δεν κάνουν την
αποκατάσταση.
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Κι ένα άλλο μέρος, φέρει ευθύνη ο Δήμος, διότι όταν ένας εργολάβος σηκώνει μια
οικοδομή,  κάνει  την κοψιά,  προκειμένου  να συνδέσει  με  τον κεντρικό αγωγό την
πολυκατοικία. Πιο μπροστά  πληρώνει μια εγγυητική 25.000 - 30.000 δρχ. και έχει
την  υποχρέωση,  την  αποκατάσταση  να  την  κάνει  ο  Δήμος.  Και  όμως  αυτό  το
φαινόμενο, το βλέπαμε να έχουμε τις κοψιές χωρίς να γίνεται η αποκατάσταση, με
αποτέλεσμα να παθαίνουν βλάβη τα αμάξια. 
Η καθαριότητα παρόλο που έχει  πολλούς  υπαλλήλους,  δεν είναι στα όρια που θα
έπρεπε   να  φτάσει,  στον  δείκτη  τον  οποίο  ανέβασε  η  Δημοτική  Αρχή,  αλλά δεν
μπόρεσε ποτέ να φτάσει εκεί η καθαριότητα. Και δεν το λέω αυτό μόνον εγώ.
Αν  πάτε  και  κουβεντιάσετε  με  τους   Σερραίους  πολίτες,  η  απάντηση  θα  είναι
αρνητική, όσον αφορά την καθαριότητα, όσον αφορά τους δρόμους, όσον αφορά το
πράσινο. 
Θα περάσω όλα τα θέματα περιληπτικά. Στα έργα δεν δημιουργήθηκε ένας χώρος
στάθμευσης ακόμα. Θα  έλεγα εδώ, το εξής: 
Το έργο της  Δημοτικής  Αρχής,  το διακρίνω σε δύο μέρη:  στην θεωρία  και  στην
πράξη. Με άριστα το 10, στην θεωρία θα έβαζα 10, στην πράξη όμως θα έβαζα κάτω
από  το  5.  Υπάρχει  σχεδιασμός,  πλην  όμως  δεν  έχει  γίνει  τίποτα.  Ένας  χώρος
στάθμευσης  δεν έχει γίνει. Εύχομαι  αυτό τον οποίο θα ξεκινήσετε στη Νομαρχία, να
ολοκληρωθεί. 
Ξενώνες  Χρυσοπηγής,  Πάρκινγκ  Βαρέων  Οχημάτων,  δεν  λειτούργησαν  και  είστε
υπόλογοι κι εσείς, αλλά και η προηγούμενη Δημοτική Αρχή. Ο Υπουργός Πολιτισμού
κ. Πάγκαλος, είχε έρθει πριν από ένα χρόνο και εξήγγειλε μαζί με τον κ. Δήμαρχο την
κατασκευή   του  κινηματογράφου  ΑΣΤΕΡΙΑ.  Από τότε,  σήμερα  ακούσαμε  τον  κ.
Δήμαρχο  να  λέει,  ότι  θα  γίνει.  Από  τον  κ.  Δήμαρχο  τα  ακούσαμε  όλα  ωραία,
ακούσαμε την καλή πλευρά, πρέπει όμως ο σερραϊκός λαός να ακούσει και την άλλη
πλευρά. 
Η ΔΕΠΚΑ, είναι μια επιχείρηση Δημοτική, με αμφίβολη παραγωγή πολιτισμού. Δεν
έχει δημιουργήσει κανένα θεσμό, ο οποίος θεσμός να έχει βάθος και να αντέχει στον
χρόνοι και έχει μια αρνητική σχέση μεταξύ δαπανών και παραγωγής έργου. Ήμουν ο
πρώτος που αναφερόμουνα στην ΔΕΠΚΑ και κινδύνευα να χαρακτηριστώ ως ένας
εχθρός και αντίπαλος της Προέδρου, που εγώ δεν έχω τίποτα με την Πρόεδρο. Όμως



δικαιώνομαι  στον 3ο χρόνο λειτουργίας,  γι’  αυτά που έλεγα. Σήμερα τι  επικρατεί
στην  ΔΕΠΚΑ;  Δεν  υπάρχει  καλή  διαχείριση,  δεν  υπάρχει  καλή λειτουργία  μέχρι
στιγμής.  Οι  υπάλληλοι-επιμορφωτές,  έχουνε  να  πληρωθούνε  εδώ  κι  ένα  5μηνο.
Άτομα που κάνανε σύμβαση το 1999, δεν έχουνε πληρωθεί ακόμα. Βγάζουν τώρα, ότι
η σύμβαση δεν ήταν κανονική, ήταν άκυρη και πρέπει ξανά να συνεδριάσει το Δ/κό
Συμβούλιο να πάρουν καινούργια απόφαση, για να πληρωθεί το 1.000.000 δρχ. για να
πληρωθεί  αυτή  η  κοπέλα,  η  οποία  δούλευε  καθημερινά  στα  ολοήμερα  σχολεία,
διδάσκοντας κουκλοθέατρο. Οι γυμναστές και οι γυμνάστριες  από το Υφυπουργείο
Αθλητισμού, που ήταν στα ειδικά προγράμματα δεν έχουνε πάρει ακόμα τα λεφτά
τους. Όλοι αυτοί είναι άτομα με οικογένειες,  με παιδιά και έχουν ανάγκη αυτά τα
χρήματα. 
Το χρέος προς τρίτους στην αγορά, είναι μεγάλο. Άρα δικαιώνομαι για τη μη καλή
διαχείριση της ΔΕΠΚΑ. Και αν απ’ αυτά που λέω, κάτι δεν είναι αληθινό, ας μου το
διαψεύσει η Πρόεδρος.
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Περνάμε  στο  θέατρο.  Από  την  Λογοδοσία  βγάζω το  συμπέρασμα,  για  πλημμελή
παραγωγή  θεατρικού  έργου  από  το  ίδιο  το  ΔΗΠΕΘΕ.  Αν  κάνω  λάθος  να  με
διορθώσει ο Πρόεδρος. Έχουμε ένα έργο του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Σερρών και όλα τα άλλα
είναι συμπαραγωγής. 

κ. Πρόεδρος: Κύριε Γκότση έχετε άλλα δύο (2΄) λεπτά, πέρα του δεκαλέπτου.
κ.  Γκότσης: Επίσης  μίλησε  ο  κ.  Δήμαρχος  για  αξιοποίηση  του  ντόπιου

δυναμικού και θα πρέπει κ. Πρόεδρε, να στραφείτε στο ντόπιο δυναμικό για να μην
είμαστε μόνο στα λόγια. 
Κύριε Δήμαρχε,  για τα αποτελέσματα της απογραφής,  που ίσως έπρεπε τελικά να
ασχοληθούμε και ποιος πραγματικά φταίει, θεωρώ αφού εσείς ήσασταν Δήμαρχος και
εσείς  Δημοτική Αρχή, είσαστε υπόλογοι. 
Η οικονομική κατάσταση του Δήμου, την έχει πει ο κ. Αγγελίδης, είναι πάρα πολύ
άσχημη και θα γίνει ακόμα πιο άσχημη, εφόσον τώρα διανύουμε την προεκλογική
χρονιά.  Οι  γειτονιές  είναι  εγκαταλελειμμένες.  Περιμένουμε  τον  σχεδιασμό  του
ερευνητικού προγράμματος για να γίνει κάτι σ’ αυτή την πόλη. Κι έτσι είναι με τις
Δημοτικές Αρχές αγαπητοί συνάδελφοι. Όταν φτάνουμε στο τέλος της 4ετίας λέμε
και  καλούμε  τον  σερραϊκό  λαό,  να  μας  δώσουν  ακόμα  μια  ευκαιρία,  για  να
υλοποιήσουμε το έργο. Να μην ξεχνάμε ότι η θητεία μιας  Δημοτικής Αρχής  είναι για
τέσσερα (4) χρόνια και μέσα σ’ αυτά τα 4 χρόνια πρέπει να απολογηθεί γι’ αυτά  τα 4
χρόνια και όχι για άλλα 8 ή 10 χρόνια που ζητάει κάθε φορά. 
Κι επειδή πιστεύω κύριε Πρόεδρε, να μην είναι κι αυτή μια χαμένη 4ετία, να μην
μείνουμε  μόνο  στους  σχεδιασμούς,  ότι  μπορέσει  αυτή  η  Δημοτική  Αρχή  με  την
αγωγή την δική  μας  να κάνει, προκειμένου να έχουμε μια καλύτερη πόλη, γιατί για
την πόλη μας σήμερα δεν πρέπει να είμαστε και πολύ υπερήφανοι και πιστεύω ότι
φταίνε οι ηγεσίες, είναι λόγω αδυναμίας ηγεσιών. 
Ευχαριστώ. 

κ. Σωτηριάδης: Εγώ κύριε Πρόεδρε, θα συμφωνήσω με τους συναδέλφους
που είπαν ότι το 10λεπτο, είναι πολύ λίγο. Σας υπόσχομαι  όμως στην τοποθέτησή
μου να μην ξεπεράσω το 10λεπτο.
Κύριε Δήμαρχε, κύριε Πρόεδρε, αγαπητοί συνάδελφοι, όπως και πέρσι έτσι κι φέτος,
πάλι τα ίδια. Αυτή δεν ήταν Λογοδοσία. Διάβασα πρόσφατα την Λογοδοσία του κ.
Δημάρχου,  για  την  πρώτη  χρονιά.  Περίμενα  σήμερα,  να  ήταν  τα  πράγματα  λίγο



διαφορετικά. Και αδίκως βέβαια, γιατί όταν δεν έχουμε κάνει τίποτα, πως μπορούμε
να παρουσιάσουμε τέτοια; Ήταν μια Λογοδοσία που να προσέξατε όλοι αγαπητοί
συνάδελφοι,  είχε  πολλά «θα»   και  πολλά  «πρέπει».  Άρα  εμμέσως  ομολογεί  ο  κ.
Δήμαρχος, ότι αυτά τα δύο (2) χρόνια, ουσιαστικά τρία (3) χρόνια, δεν καταφέραμε
να κάνουμε κάτι σπουδαίο, έχουμε όμως ιδέες για το μέλλον, για τον επόμενο χρόνο
που υπολείπεται. Δεν αρκεί μόνον η προσπάθεια. Έπρεπε να είχε εφαρμόσει αυτό η
Δημοτική  Αρχή  ένα  μέρος  από το  πρόγραμμά  της,  γιατί  το  πρόγραμμα  που  είχε
παρουσιαστεί από τη  ΔΗΣΑΝ το 1998, ούτε λίγο ούτε πολύ, έλεγε στους Σερραίους
Δημότες,  ότι  θα  δημιουργήσει  έναν  μικρό  παράδεισο.   Δεν  χρειάστηκε  να  το
ξεφυλλίσω.  Αν δεν θυμάστε,  εγώ θα φρεσκάρω την μνήμη.  Μέσα  στην μιάμιση
πρώτη σελίδα, ακούστε τι υποσχεθήκατε στους Σερραίους Δημότες. 
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Πρώτη  προτεραιότητα  η  αποκατάσταση  του  κατεστραμμένου  οδικού  δικτύου.  Τα
αντιγράφω ακριβώς από το πρόγραμμά σας. Βομβαρδισμένη πόλη, όπως είπε και ο
συνάδελφος κ. Γκότσης. Θα  αξιοποιηθούν οι ακάλυπτοι χώροι των οικοδομών και θα
γίνουν κήποι και καθιστικά. Ούτε ένα δεν έγινε. 
Θα αναβαθμιστεί η δυτική πόλη με διάφορα κίνητρα, αλλά και με έργα. Εμείς δεν
έχουμε δει κανένα, εκτός αν δεν βλέπουμε καλά. 
Αναβάθμιση ουσιαστική στην κοιλάδα Αγίας Βαρβάρας, ώστε να γίνει πραγματικός
δεύτερος πόλος έλξης. 
Χειρότερα απ’ ότι ήταν το 1998 και μην ξεχνούμε ότι εκείνο το έργο, που το είχατε
κάνει εσείς, είχε γίνει με δανεισμό, προϋπολογισμού 100.000.000 δραχμών. 
Κεντρικό πάρκο, πρώτη προτεραιότητα. Θα πληρωθούν επιτέλους οι απαλλοτριώσεις,
η  αποζημίωση  των  δικαιούχων.  Δεν  μπήκα  στην  συνέχεια  εγώ,  αν  θέλουν  οι
συνάδελφοι μπορούνε να δούνε το πρόγραμμα. 
Μια Δημοτική Αρχή  εκλέγεται για το πρόγραμμα που παρουσιάζει και κρίνεται εάν
έχει κάνει και πόσα έχει κάνει από αυτά που υποσχέθηκε. Δυστυχώς και σύμφωνα με
το πρόγραμμά σας, αλλά και σύμφωνα με την διετή ή τριετή θητεία σας, δεν είδαμε
ένα μεγάλο έργο. 
Και στον περσινό απολογισμό και στον φετινό απολογισμό, περιορίζεστε μόνο σε
μεγάλα  έργα,  πάλι  με  «θα»   και  «πρέπει»,  όπως  Αυτοκινητοδρόμιο,  Χ.Υ.Τ.Α.,
Εκθεσιακό Κέντρο και άλλα. 
Εμείς στα τρία (3) χρόνια αυτά, δεν κάναμε Αντιπολίτευση για την Αντιπολίτευση.
Πολλές αποφάσεις πέρασαν ομόφωνες, πιστεύοντας ότι μ’ αυτό τον τρόπο βοηθούμε
το έργο σας. Δεν σταθήκαμε εμπόδιο, σταθήκαμε αρωγοί σ’ αυτή την προσπάθεια,
αλλά  έστω  και  με  την  δική  μας  προσπάθεια  και  βοήθεια,  δυστυχώς  δεν  γίνανε
σπουδαία πράγματα. 
Θα σας θυμίσω γι’ αυτό, που σας λέω, το τι εστί μια Αντιπολίτευση, να στηρίζει όταν
πρέπει για το συμφέρον αυτής της πόλης. Τι περνάγαμε την  προηγούμενη τετραετία.
Ένα μόνο  θα πω για το Αυτοκινητοδρόμιο που σήμερα αποκαλείτε  κόσμημα για όλη
την Ελλάδα, που σχεδιάστηκε, κατασκευάστηκε και λειτούργησε μέσα σε τέσσερα (4)
χρόνια  κι  εδώ  μια  παρένθεση  κύριε  Δήμαρχε,  γιατί  δεν  αναφέρετε  στον
προϋπολογισμό τις δραστηριότητες του  Αυτοκινητοδρομίου; Ούτε στον περσινό σας
απολογισμό, ούτε στον φετινό. 
Αναφερθήκατε κύριε Δήμαρχε, για το θέμα της Καθαριότητας.
Σαφώς και υπάρχει μια βελτίωση, πρέπει όμως να δούμε αυτό πόσο μας στοιχίζει
τελικά; Γιατί για το 2000 πήραμε 218 διμηνίτες, που η πλειοψηφία τους εργάστηκε



στην καθαριότητα και στο πράσινο, ανεβάζοντας έτσι τον κωδικό εξόδων  για την
καθαριότητα κατά 215 εκ. δρχ. , έναντι του 1998. Αυτό λέει μέσα η Λογοδοσία. Από
το 1998 με το 2000, υπάρχει μια «ψαλίδα» 215 εκ. δρχ. Και βέβαια εδώ, είναι και οι
μισθοδοσίες των 218 εργατών. Συμφωνούμε ότι η πόλη είναι σε καλύτερη  μοίρα,
αλλά σημασία έχει  κ. Δήμαρχε και πόσο στοιχίζει  αυτό στον Δήμο. Αυτή είναι η
ουσία. Κάτι που θα πω στην συνέχεια και για την ΔΕΠΚΑ. 
Αναφέρατε ότι υπήρχε μια αύξηση εσόδων. Μα σαφώς κύριε Δήμαρχε, τα τακτικά
έσοδα  αυξήθηκαν.  Και  έμμεσα  είπατε  και  την  αλήθεια,  ότι  ουσιαστικά  αυξήσεις
πήραμε αλλά ούτε οικονομία κάναμε, ούτε τα έξοδα μειώθηκαν. Αφενός αυξήθηκαν
τα τακτικά έσοδα, αλλά από την άλλη όλες αυτές οι αυξήσεις που γίνανε αυτά τα δύο
(2) χρόνια, λογικό να υπάρχει μια αύξηση. Δεν βλέπουμε όμως μείωση των εξόδων,
δεν βλέπουμε μείωση των οφειλών. 
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Απ’ αυτά που αναφέρονται στην Λογοδοσία, αλλά και από τις οφειλές παρελθόντων
ετών που είχαμε ψηφίσει, δείχνει ότι ελάχιστα έως μηδενικά μειώθηκαν οι οφειλές
προς τρίτους. Απ’ αυτά εννοείται που είχατε κληρονομήσει με τεράστιες αυξήσεις σε
όλα τα τέλη και με ανεβασμένα τα τακτικά έσοδα από την  Πολιτεία. 
Αναφέρομαι  στο  Γραφείο  Προγραμματισμού  και  Ανάπτυξης.  το  οποίο  βέβαια
δημιουργήθηκε για το 2000 και δεν μπόρεσε να λειτουργήσει. Αναφέρομαι σ’ αυτό,
γιατί είναι  στο μόνο σημείο της Λογοδοσίας που έχει το Ε.Ε., δηλαδή η Ευρωπαϊκή
Ένωση.  Και  αναφέρομαι  για  τα  προγράμματα  βέβαια,  αλλά  μέχρι  σήμερα  κάτι
ελάχιστα   μπορέσαμε   να  αξιοποιήσουμε. Όλα είναι ανεκμετάλλευτα και αυτά, γιατί
δεν υπάρχει κάποιος που να γνωρίζει το αντικείμενο. Εμείς για τέσσερα (4) χρόνια,
είχαμε μια  σύμβαση με  ένα δίκτυο Ευρωσυμβούλων και  είχαμε αντιδράσεις  τότε,
γιατί πληρώναμε 2.000.000 δρχ. τον χρόνο, στα τέσσερα (4) χρόνια 8.000.000 δρχ.
Αυτοί βέβαια, μας βοήθησαν σε αρκετά έργα, όπως είναι το Βαλκανικό Λαογραφικό
Μουσείο, το Μουσείο Φυσικής Ιστορίας, Υδροηλεκτρικό Οινούσας, Αποκατάσταση -
εξυγίανση  της παλιάς χωματερής, πρόγραμμα απασχόλησης  ανέργων επιδοτούμενων
της ΔΕΥΑΣ. Αυτά, μας τα έφεραν οι Ευρωσύμβουλοι μόνο με 8.000.000 δρχ.  την
τετραετία. Αν θα δούμε τώρα τι πληρώνουμε στους ειδικούς συνεργάτες, πληρώσαμε
15.000.000 δρχ. για το 2000 μόνο. Τι πρέπει να κάνουμε; Δεν χρειάζεται να γίνει μια
αλλαγή, να κάνουμε μια σύμβαση κι αυτά τα 15.000.000 δρχ. που είναι ένα τεράστιο
ποσό, γιατί με 8.000.000 δρχ.  καλύψαμε τα τέσσερα (4) χρόνια και τότε υπήρχαν
αντιδράσεις από κάποιους συμβούλους της τότε μειοψηφίας, γιατί να μην τα δώσουμε
σ’ αυτούς, να μας φέρουνε υλικό, να μας τρέξουνε προγράμματα, να μας φέρουνε
χρήματα από την Ευρωπαϊκή Ένωση; 
Ένα σημείο το οποίο δεν το αγγίξατε στα τρία (3) αυτά χρόνια. Θεωρώ ότι έκανα και
κατάχρηση του χρόνου κ. Πρόεδρε. Ευχαριστώ για την κατανόηση, αν και είχα κι
άλλα να πω.  

κ.  Μπάρκας: Κύριοι  συνάδελφοι,  έχοντας  την  Λογοδοσία  του  1999,  την
οποία κοίταξα, μπορώ να πω ότι ακούμε πάλι τα ίδια από τον κ. Δήμαρχο. Αλλά το
ζητούμενο δεν είναι εδώ να κριτικάρουμε. 
Θα ξεκινήσω όπως έβαλε τα θέματα ο κ. Δήμαρχος και ξεκίνησε από το Γραφείο
Προσόδων  και  είπε  κάτι.  Εγώ  θα  ήθελα  να  μεταφέρω  και  ορισμένα  παράπονα
δημοτών,  αλλά θα ήθελα να είναι  εδώ και  ο  κ.  Δήμαρχος,  με  καλύπτετε εσείς  κ.
Τερζόπουλε  και  ο  κ.  Στρατουδάκης.  Θέλω  να  πω  πως  βλέπετε  την  Δημοτική
Αστυνομία, όπως λειτουργεί σήμερα; 



Έχουμε Δημοτική Αστυνομία με στολή, οι οποίοι παρουσιάζουν μια καλή εικόνα κι
έχουμε κι άλλους με πολιτικά. Δεν μπορώ να καταλάβω. Ήδη τελευταία βλέπω ότι
υπάρχει  μια  σύγκρουση.  Είναι  πρωτάκουστο να κυκλοφορούνε  με  πολιτικά. Μια
μέρα, τους είδα πάλι με πολιτικά μέσα στην παλιά Μερσεντές, στις 1.30’ μ.μ. Που
ήταν  τέτοια  ώρα;  Άλλη  φορά  πάλι,  τους  είδα  να  κυκλοφορούνε  λες  κι  ήταν
σερίφηδες. Αυτή είναι η κάκιστη εικόνα και με πειράζει κι εμένα.  Μπορώ να πω ότι
η  Δημοτική  Αστυνομία  με  το  Νόμο  που  θα  γίνει,  αναβαθμίζεται.  Ήδη  εσείς
προχωρήσατε και κάνατε κάποιους χώρους, τα παλιά γραφεία της ΔΕΥΑΣ, κάνατε
προϊσταμένους,  δώσατε  επιδόματα  αλλά  ο  καθένας  ότι  θέλει  κάνει  στην  Λαϊκή,
όποιον θέλει του λέει φύγε, όποιον θέλει του λέει μείνε εδώ, κ.λ.π. Είναι ένα θέμα το
οποίο  σας  λέω  ότι  θα  το  ψάξω  πολύ  βαθιά,   διότι  υπάρχουν  συνάδελφοι  της
Δημοτικής Αστυνομίας, οι οποίοι έχουν εκφράσει κάποια παράπονα. 
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Πάρθηκε μια απόφαση να γίνουν στολές και τελικά βλέπω κάποιους άλλους να είναι
στην  Δημοτική  Αστυνομία  κι  εσείς  βγήκατε  σε  κάποιο  τηλεοπτικό  κανάλι  κ.
Τερζόπουλε και δεχτήκατε ότι έγινε κάποιο λάθος κ.λ.π.
Σε δέκα (10) μήνες κλείνει έμμεσα ή άμεσα αν θέλετε η 4ετία. Μετά από ένα (1)
χρόνο το πολύ, θα έρθει η νέα Δημοτική Αρχή. Δεν θα υπάρχει συνεχιζόμενο  έργο να
κάνει η Δημοτική Αρχή, γιατί δεν έχει ξεκινήσει κανένα έργο η τωρινή Δημοτική
Αρχή.  Το  μόνο  έργο  είναι  κάποιες  πεζοδρομήσεις,  που  δεν  υπάρχουν  κανόνες,
γίνονται κάποια σουβλατζίδικα, δεν ξέρω τι κάνουν οι επιβλέποντες, οι Υπηρεσίες οι
Τεχνικές του Δήμου, δεν ξέρω αν έχουν καταλήξει σ΄  αυτή την ποιότητα των υλικών
που παίρνουν πλάκες κ.λ.π., που ήδη υπάρχουν κάποιες φθορές και αν θέλετε μέσα σ’
αυτό τον σχεδιασμό, υπάρχουν και πολλά παράπονα ότι έπρεπε να γίνουν και κάποιες
τουαλέτες  για  να  εξυπηρετούν  και  κάποιους  ηλικιωμένους,  αλλά  δεν  βλέπω  να
τοποθετούνται  και  παγκάκια.  Μόνο  τραπέζια.  Ήδη  βουίζει  η  αγορά  κύριε
Τερζόπουλε,  εσείς  έχετε  την πολιτική ευθύνη.  Δεν θέλω να μπω όμως  σε τέτοιες
λεπτομέρειες.  Αυτά  έχουμε  χρόνο  να  τα  πούμε,  θ’   αρχίσει  ένας  προεκλογικός
αγώνας,  θα λέμε  πάντοτε  τις  παραλήψεις   τις  πολιτικές  και  τις  υπηρεσιακές.  Θα
ήθελα όμως να μπω αμέσως  στην χρηματοδότηση. 
Εκτός απ’ αυτά τα χρήματα που παίρνουμε από την ΣΑΤΑ τα 500.000.000 δρχ. κι
έχουν δοθεί σε μια σειρά από μελέτες που τις έχω εδώ να σας τις διαβάσω, έχει γίνει
και μια παρουσίαση, για την κοιλάδα της Αγ. Βαρβάρας, έχω και την πρόταση για την
κοιλάδα του  Αγ. Γεωργίου, δίνουμε μελέτη για να γίνουν κάποιες ήπιες  επεμβάσεις,
δίνουμε μελέτες για να γίνει το πράσινο περιφερειακά, δίνουμε μελέτες για να γίνει
κάτι άλλο, και τελικά δώσαμε πάρα πολλά χρήματα για τις μελέτες και τίποτα άλλο.
Χρηματοδοτήσεις,  το  είπε  ο  κ.  Δήμαρχος  εδώ,   για  το  3ο  Κοινοτικό  Πλαίσιο
Στήριξης. Πλην της ΔΕΥΑΣ, που έκανε πρόταση για 16 δις δρχ. και πήρε ούτε το
22% από την πρότασή της, τίποτα περισσότερο. Δεν ξέρω αν έγιναν, άλλες προτάσεις
μέσω άλλων δημοτικών επιχειρήσεων, ή μέσα από τον Δήμο. Από το ΕΠΤΑ, αυτά
που έπρεπε να γίνουν, δεν γίνανε. 
Αυτό που είπε ο κ. Αγγελίδης και μας καίει όλους μας. Δεν μπορεί να υπάρχει ένα
πάρκο της Ομόνοιας, το οποίο δημιουργήθηκε  κ.λ.π. ή το Αυτοκινητοδρόμιο και τρία
(3) χρόνια τώρα να μην γίνεται διάβαση, η οποία είχε ξεκινήσει  το 1997 και είχε
ξεκινήσει λόγω του ότι περνούσε ο μεγάλος αποχετευτικός αγωγός της ΔΕΥΑΣ. 
Για τους ξενώνες το 1994 στις 20-25 Δεκεμβρίου, είχε υπογραφεί η σύμβαση με την
εταιρεία, η οποία υπήρξε η ανάδοχος  σε μια επιτροπή στην οποία συμμετείχε τότε ο
συχωρεμένος   ο  κ.  Ιωάννης  Ζάγκαλης  κ.λ.π.,  εμείς  ξεκινήσαμε  κάποιο  έργο  και



τίποτα δεν έγινε ακόμα. Για το υδροηλεκτρικό, δεν μπορούνε κάθε λίγο να μας λένε
ότι  υπάρχει  νομικό  κώλυμα  για  το  υδροηλεκτρικό  δεν  αναφέρθηκε  καθόλου  ο  κ.
Δήμαρχος.
Κάτι άλλο που αφορά την κοινωνία, αφορά τους φορείς, αφορά την λαϊκή κοινωνία,
τι θα γίνει τελικά; Ο ανάλογος φορέας θα κάνει εργατικές κατοικίες; Γιατί συνέχεια
αυτά τα θέματα φεύγουνε αλλού; 
Δεν θα μπω σε λεπτομέρειες, τι γίνεται με άλλες Δημοτικής Επιχειρήσεις, ή τι γίνεται
με την ΔΕΥΑΣ, νομίζω θα μας δοθεί η ευκαιρία με τον οργανισμό που θα έρθει, να
μιλήσουμε  και για τα οικονομικά και για τα έργα. 
Αυτό όμως που δεν γίνεται, δεν υπάρχουν χρηματοδοτήσεις. Δεν ξέρω που κολλάει. 
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Όλοι  ήρθανε,  ο  κ.  Φλωρίδης  έδωσε,  ο  κ.  Σοφιανός  έριξε  500.000.000  δρχ.  στον
Λιθότοπο, ο κ. Πάγκαλος έριξε  κι αυτός. 
Για τους Ειδικούς Συνεργάτες δεν είδα ακόμα μια πρόταση, ή μια εισήγηση του κ.
Καμήλαλη που παρακολουθεί τα τεχνικά έργα, έχουμε πληροφορηθεί ότι δεν ξέρω με
ποια  χρηματοδότηση  γυρίζει  μ’  ένα  κομπιούτερ  που  το  πήρε  ο  Δήμος,  κόστους
10.000.000  δρχ.,  αυτά  ακούγονται  από  σχόλια  συναδέλφων.  Δεν  υπάρχουν
εισηγήσεις,  το  μόνο  που  ψηφίζουμε  είναι  μελέτες,  κατασκευαστικά  δεν  γίνεται
τίποτα. 
Οι  αποκαταστάσεις,  επίσης  μεγάλο  πρόβλημα.  Πρέπει  να  γίνει  η  αποκατάσταση,
τουλάχιστον περιμετρικά, ή σε κάποιους άξονες Προύσσης, Φλέμινγκ, Δυτικής και
Ανατολικής Θράκης, κ.λ.π.
Τελικά, τι θα γίνει με την δεύτερη Λαϊκή; Για το πάρκινγκ των Βαρέων Οχημάτων,
για τον φορέα έχετε συζητήσει πολλές φορές. Οι ιδιώτες δεν ξέρω αν εκβιάζουν, ή αν
είναι επιθυμία  τους, θέλουνε το 51% του φορέα. Υπάρχουνε προβλήματα στην πόλη,
γιατί έχει σχέση μ’ αυτά που είπατε τον Σεπτέμβριο ότι τα μεγάλα οχήματα, αυτά τα
οποία παρκάρουν στο Κτηνιατρείο, τέρμα Παλαιολόγου, θα πάνε εκεί  και δεν βλέπω
να πηγαίνουν, πιστεύω ότι όλο αυτό ακουμπάει στον φορέα. Αλλά επειδή θα έρθει
σαν θέμα, εκεί θα πούμε και τις απόψεις μας. 

κ. Στρατουδάκης: Έγινε μια προσπάθεια απ΄ όλους και από εμάς και από
εσάς. Για να πετύχει  το Δημοτικό Συμβούλιο και να υλοποιήσουμε τις  αποφάσεις
τόσο του Δημάρχου, όσο  και του Δ.Σ., πρέπει όλοι να βοηθήσουμε και εγώ θα ήθελα
απ’ αυτή την θέση, να σας ευχαριστήσω όλους και όλες, ότι πράγματι έτυχα και της
συμπαράστασής  σας,  έτυχα  και  της   βοήθειά  σας  και  έγινε  κάτι  πράγματι,  κάτι
κινήθηκε και αυτό φαίνεται και στον πίνακα της  Λογοδοσίας του Δημάρχου, όπου
τουλάχιστον γύρω στα 13.000 τριπλότυτα κόπηκαν. 
Θα σταθώ όμως στο θέμα του υδροηλεκτρικού σταθμού. Κατά τον μήνα Απρίλιο με
πρόταση του Δημάρχου, όλοι ομόφωνα με εκλέξατε Πρόεδρο της Κ.Α.Δ.Ε. Υπήρχαν
πολλά  προβλήματα,  εκείνο  όμως  που  παρατήρησα,  και  το  είπα  ευθέως  και  στο
προηγούμενο  Δημοτικό Συμβούλιο,  είναι  ότι  έγινε  μια  προσπάθεια καλή από την
προηγούμενη Δημοτική Αρχή. 
Πρώτον,  ότι  εντοπίστηκαν  και  χαρτογραφήθηκαν  όλα  τα  περιαστικά  και  αστικά
ακίνητα του Δήμου. Αυτά σήμερα, μας βοηθούν και μπορούμε σαν Δ/κό Συμβούλιο
να κάνουμε προτάσεις για τα αιτήματα και για όλη την καταπατημένη περιουσία του
Δήμου.
Δεύτερον, ο υδροηλεκτρικός σταθμός που ξεκίνησε. Συνεπώς, εμείς κύριοι, θέλουμε
να  λειτουργήσουμε  με  πλήρης  διαφάνεια,  τον  υδροηλεκτρικό  σταθμό  και  την



Κ.Α.Δ.Ε.  Προχωρούμε  σ’  έναν  οργανωτικό  ανασχεδιασμό  της  Κ.Α.Δ.Ε.  και  των
μεθόδων  διαχειρίσεως  με  κατάληξη  την  διαμόρφωση  προγράμματος  εξυγίανσης,
ανάπτυξης και αξιοποίησης για την εξασφάλιση εσόδων, και πόρων για την Κ.Α.Δ.Ε. 
Πάνω στα θέματα αυτά,   οπωσδήποτε ξεκινήσαμε με  τις  καλύτερες  προθέσεις  να
δημιουργήσουμε ένα εργαλείο από τα καλύτερα του Δήμου,  αλλά δυστυχώς μέχρι
στιγμής δεν μπορέσαμε. Σήμερα, είμαστε σε μια φάση που αργά ή γρήγορα η πορεία
του υδροηλεκτρικού σταθμού Οινούσας που είναι η προτεραιότητά μας και πιστεύω
ότι με αποτελεσματικές πιέσεις  του Δημάρχους μας προς κάθε κατεύθυνση, αλλά και
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με την στήριξη όλων και των μελών του  Δημοτικού Συμβουλίου και των μελών του
Δ/κού Συμβουλίου, θα προχωρήσουμε ώστε να φτάσουμε χωρίς πισωγυρίσματα και
αναστολές για να γίνει συνείδηση ότι η Κ.Α.Δ.Ε. πρέπει να λειτουργήσει στρατηγικά,
επιθετικά και αναπτυξιακά. 
Το έργο σήμερα, βρίσκεται σε μια φάση κατασκευής με ανοιχτό αγωγό, με δεξαμενή
φόρτισης  και  σταθμό  παραγωγής  ηλεκτρικής  ενέργειας  στην  θέση  της  Μονής
Παναγίας στο Δημοτικό Διαμέρισμα Οινούσας. Οι διαδικασίες διανοίξεως, από την
περιοχή της Μονής, όπου ξεκίνησε η  διάνοιξη της οδού προς το χωριό Οινούσα, έχει
φτάσει  σήμερα  στα  3  χιλμ.   σε  συνολική  απόσταση  των  4  χιλ.  Ότι  προβλήματα
υπήρξαν,  υπάρχουν  και  θα  υπάρχουν,  προσπαθούμε  μαζί  με  τον  Δήμαρχο  να
προχωρήσουμε,  όπως  και  στα  θέματα   του  Υπ.  Ανάπτυξης,   Γεωργίας  και
ΥΠΕΧΩΔΕ. 
Το  πρόβλημα  που  έχουμε  σήμερα,  είναι  καθαρά  διαδικαστικό  της  12ης  Εφορίας
Βυζαντινών  Αρχαιοτήτων  Καβάλας.  Συγκεκριμένα  κατά  τις  17/7/2000,   έγινε  η
μεταφορά της υδροληψίας κατά 300 μέτρα περίπου πιο πάνω, δηλαδή για την Ι. Μ.
Τιμίου Προδρόμου. Για την αλλαγή αυτή, ζητήθηκε η έγκριση από την 12η Εφορία
Β.Α.,  έχουν  υποβληθεί  όλα  τα  απαιτούμενα  από  το  Νόμο  δικαιολογητικά  και
προχωρούμε. Βρισκόμαστε σε επαφή με το Υπ. Πολιτισμού, έγινε η εισήγηση με όλα
τα δικαιολογητικά  που  απαιτούνται  και  είναι  θετική  και  περιμένουμε  από το  Υπ.
Πολιτισμού να συνεδριάσει το Κεντρικό Αρχαιολογικό Συμβούλιο για να βγάλει την
απόφαση. 
Πιστεύω ότι όλοι μαζί, θα προχωρήσουμε για την επιτυχία κι αυτού του έργου, για το
καλό αυτής  της  πόλης.  Δεν  θα σας  κουράσω περισσότερο ευχαριστώ,   αν θέλετε
κάποια άλλη διευκρίνιση, είμαι πρόθυμος να σας την δώσω. 

κ. Τερζόπουλος: Κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, η αλήθεια είναι, είμαστε
ευχαριστημένοι απ’ αυτά που μπορούσαμε να κάνουμε στην ουσία. Όμως έχει μια
αφετηρία αυτή η επιτυχία και η εκπλήρωση κάποιων στόχων και προγραμματισμών.
Εγώ  θα  ξεκινήσω  από  το  πρόγραμμα  που  έχει  τίτλο:  «Υπηρεσία  μιας  στάσης»,
δηλαδή  ISO 9002. Δεν μπορούμε να κτίσουμε τίποτα εδώ  σ’ αυτή την πόλη, αν δεν
οργανώσουμε αυτή την Υπηρεσία που καλείται να αντιμετωπίσει την ταχύτητα με την
οποία βλέπουμε τα πράγματα να εξελίσσονται.   Το πρόγραμμα αυτό βρίσκεται σε
εξέλιξη,  μπήκαν εξειδικευμένα σεμινάρια  EXCEL, INTERNET, PORTOGUL για
μηχανικούς και θα ακολουθήσουν κι άλλα. 
Ένα άλλο, σοβαρό θέμα το οποίο είναι τροχοπέδη για την Υπηρεσία αυτή που πρέπει
να  παρακολουθεί  τα  πράγματα,  είναι  το  διπλογραφικό.  Για  μένα,  είναι  μεγάλη
καθυστέρηση  και  ατύχημα  που  δεν  λειτούργησε  αυτό  το  σύστημα,  έστω  και
προαιρετικά,  κάποιοι  καταλαβαίνουν  κ..  Σωτηριάδη  νομίζω  τι  σημαίνει  το
διπλογραφικό.  Σημαίνει  ότι  σου  δίνει  την  δυνατότητα   να  μπορείς  να



παρακολουθήσεις   τα  οικονομικά  δεδομένά.  Μιλάμε  εδώ  για  την  οφειλή  την
πραγματική. Δεν είναι η πραγματική οφειλή αυτή. Καμιά φορά δεν αναφέρθηκε η
πραγματική οφειλή στις 31-12  σε κάθε έτος, διότι σίγουρα έμεναν πολλά θέματα,
χωρίς  να  εκδοθούν  τιμολόγια  ή  δεν  έφτασαν  στο  Λογιστήριο   και  τελικά  δεν
συμπεριλήφθηκαν.  Θα  συμπεριλαμβάνονταν  αν  υπήρχε  ισοζύγιο  λογιστικό  ή
ισολογισμός. Συνεπώς  να μην συζητάμε ποια ήταν η οφειλή όλα τα προηγούμενα
χρόνια  και τα τελευταία. 
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Εγώ έστω  και ενδεικτικά έκανα έναν προϋπολογισμό του δεύτερου εξαμήνου,  σε
συνεργασία με τον ταμία, πού μπορεί να  καταλήξει η οικονομική κατάσταση του
Δήμου  31-12-2001,  δεν  το  διακινδυνεύω  σε  απόλυτους  αριθμούς,  αλλά  έχω
υπολογίσει με πραγματικά δεδομένα ένα έλλειμμα  γύρω στα 600.000.000 δρχ. Αυτό
θα συμπεριλαμβάνει όμως τα πραγματικά δεδομένα του Δήμου. 
Αυτά για να είμαστε ειλικρινής και να μην παίζουμε με τα νούμερα τα λογιστικά,
γιατί εδώ πάντοτε γίνεται λογιστικός απολογισμός.
Και θέλω να επανέλθω στο προηγούμενο το οποίο άρχισα, να εξηγήσω τι σημαίνει
εξυγίανση της Υπηρεσίας, με την έννοια ότι θα πρέπει  να την εκσυγχρονίσουμε, να
τις  δώσουμε   εφόδια  για  να  προχωρήσει,  αλλιώς  δεν  μπορούμε  να  περιμένουμε
τίποτα.  Αυτό πρέπει να το κατανοήσουμε. 
Ο κ.  Αγγελίδης,  ο  οποίος  είναι  παλιός  συνάδελφος,  είπε  για  κάποια  ανεκτέλεστα
έργα. Όντως υπάρχουνε ανεκτέλεστα έργα. Θα έπρεπε να ξεκινήσει  πρώτα από την
δική του  θητεία  στον τομέα  αυτό,  να κάνει  τον  απολογισμό και  να  πει  γιατί  δεν
έγιναν,  όχι  να  διαπιστώσει  ότι  δεν  έγιναν.  Να  κάνει  πρόταση  γιατί  δεν  έγιναν.
Τουλάχιστον εγώ αυτό θα περίμενα και σε ότι αφορά την δική μου θέση και την
ευθύνη μου, αυτό θα κάνει. Δεν θα αποποιηθώ καμιά φορά των ευθυνών μου. 
Αναφερθήκατε στο Γραφείο Προσόδων. Πάλι στο διπλογραφικό θα έρθω. Σημαίνει
διπλογραφικό για τον Δήμο, λόγω τακτ. 300.000.000 δρχ. Μέσα από κει μπορούμε να
παρακολουθήσουμε  τα  Νεκροταφεία,  τον  δημοτικό  φόρο  κ.λ.π.  Αυτή  την  στιγμή
γίνεται  απογραφή  πολλών  καταστημάτων  που  έπρεπε  να  έχουν  ενταχθεί  στον
δημοτικό  φόρο  και  δεν  είναι  ενταγμένα.  Τώρα  γίνεται  μια  προσπάθεια  από  το
Σωματείο των Ψητοπωλείων, θέλουν να αναστείλουν την  καταβολή του Δημοτικού
Φόρου, νομίζοντας ότι δεν υποχρεούνται να  καταβάλλουνε αυτό το αντικείμενο. Δεν
είναι  δικό  μας  θέμα,  είναι  το  θέμα  κεντρικό  και  μόνο  η  Πολιτεία  μπορεί  να  το
ανατρέψει. 
Όσον αφορά την Λαϊκή Αγορά, που αναφέρθηκε ο κ Μπάρκας. Η Λαϊκή έγινε για τον
Δήμο και  για μένα ειδικά μια γάνγκραινα.  Ειλικρινά σας λέω, κάποιοι  θέλουν να
εκμεταλλευτούνε κάποια πράγματα και  μέσω της Λαϊκής θέλουνε  να περνάνε δεν
ξέρω τι γραμμές. Έγινε η πρόταση προς τη Νομαρχία να γίνει μικτή Επιτροπή και
περιμένουμε ακόμη απάντηση ν’ αρχίσει  να λειτουργεί   αυτή η Επιτροπή, γιατί ο
Δήμος έχοντας ευθύνη μόνο για την θέση, επωμίζεται όλα τα άλλα αντικείμενα. 
Για την δεύτερη Λαϊκή Αγορά, γίνεται συζήτηση και με τους επαγγελματίες, δεν είναι
εύκολο να  το ξεπεράσουμε το θέμα, γιατί θίγονται κι αυτά άμεσα και αν μιλάμε για
παραγωγούς, εφόσον  αρχίσει να λειτουργεί η Επιτροπή και διαπιστώσει ποιοι στην
ουσία είναι παραγωγοί, γιατί από τους ίδιους τους παραγωγούς τους πραγματικούς
που  είναι  ενταγμένοι  σε  κοινοτικά  προγράμματα  και  στον  ΦΠΑ,   στο  κανονικό
καθεστώς, έχω καταγγελίες, ότι εκείνοι στην ουσία δεν είναι παραγωγοί, αλλά είναι
έμποροι. 



Όσον αφορά την συμπεριφορά ορισμένων.........
κ. Μπάρκας:  Πρέπει να προχωρήσετε πιο δυνατά. 
κ.  Τερζόπουλος: Όχι,  εγώ  δεν  είμαι  της  άποψης  ότι  πρέπει  να  πάρουμε

κατάρα και να πάρουμε κεφάλια. Εγώ είμαι της άποψης ότι μπορώ να συζητάω με
τους  ανθρώπους  και  να  καταλαβαίνουν  οι  άνθρωποι,  ότι  πρέπει  να  αισθάνονται
αξιοπρεπείς  εδώ  μέσα.  Είναι  εύκολο  να  πάρω  την κατάσταση  και  να πω, τι ώρα 
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ήρθες κύριε; 07.10’ π.μ.; Το θέμα είναι να τον πείσεις ότι εδώ μέσα έχει υποχρέωση
να είναι αξιοπρεπής, εκτός αν κάνω λάθος, να μου το πείτε. Κι επιμένω σ’ αυτή την
βάση επάνω κι εδώ βρίσκομαι 10 ώρες και το κάνω για να πείσω τους υπηρεσιακούς
παράγοντες ότι εδώ πρέπει να βάλουν το χεράκι τους. Εύκολο, θα ήταν να είμαι κι
εγώ χωρίς την πίεση αυτή, δεν γίνεται αλλιώς, πρέπει να το  αντιληφθούμε. Ούτε
μικροπολιτική σηκώνει να κάνουμε,  ούτε να χαϊδεύουμε τα αυτά, πρέπει στην ουσία,
γι’ αυτό νιώθω την ανάγκη ότι πρέπει να τους δώσουμε εφόδια, αλλιώς εξελίξεις δεν
μπορούν να παρακολουθηθούν. 
Θέλουμε να κάνουμε έργα, αλλά ποιος θα τα παρακολουθήσει; Σε ποιο γραφείο θα
αναθέσουμε,  χωρίς  να  έχουμε  νύχια  να   ξυθούμε  και  θα  μας  λένε  ότι  πρέπει  να
κάνουμε αυτό και να μα λένε ότι θέλουνε αυτοί  και να μην  αντιλαμβανόμαστε. Εδώ 
πρέπει  να  επιμορφώσουμε  το  προσωπικό  και  το  επιστημονικό  προσωπικό  που
περιμένουμε, θα το βάλουμε να κάνει ακριβώς αυτή την δουλειά, να μην έχουν σχέση
με τίποτα άλλο, μόνο με τον προγραμματισμό αυτό που το θίξατε και συμφωνούμε
όλοι, ότι πρέπει να γίνει. 
Όσον  αφορά  τον  προγραμματισμό,  έχουνε  γίνει  κι  έχουν  δρομολογηθεί  πολλά
πράγματα. Ξεκινώντας από τα εγκαίνια του Βιολογικού Καθαρισμού, ολοκληρώθηκε
η αξιολόγηση της  μελέτης του ΧΥΤΑ, 3 μήνες την περσινή περίοδο απασχόλησε την
επιτροπή, ξεκίνησε και ολοκληρώνεται πιστεύω η επιτροπή για την Τηλεθέρμανση
και θα φέρει  σύντομα τα αποτελέσματα στο Δ. Σ.   και θα αποφασίσει  το Δ.Σ. τι
πρέπει να κάνει ο Δήμος. 
Όσον αφορά το πάρκινγκ βαρέων οχημάτων, ο Δήμος θέλει να δώσει το 51% και θα
κρατήσουμε το 35% με την λογική, να το πάρουν και να το προχωρήσουν μόνοι τους.
Συζήτησα σχετικά με τους φορείς  που ασχολήθηκαν με αυτό το θέμα κι έγινε και
κάτι ανάλογο στο Κορδελιό  κι επειδή ο Δήμος είχε το 51% ναυάγησε η ιστορία και
άπαντες εξαφανίστηκαν. 
Για το θέμα της Χρυσοπηγής, ήδη συζητάμε με ιδιώτες οι οποίοι έχουνε σχέση με το
αντικείμενο,  είναι ώριμοι και εφόσον συμφωνήσει και το Συμβούλιο κι εγκριθούνε οι
όροι, θα το  βγάλουμε σε δημοπρασία, να λήξει το θέμα. Δεν είναι θέμα Δήμου αυτό,
μακάρι να ήταν θέμα παρέμβασης πολιτικής, νομίζω ότι θα είχε λυθεί. 
Συμφωνούμε  ότι  θα πρέπει  η  ασφαλτόστρωση να προχωρήσει,   όμως  σ’ αυτά τα
πράγματα υπάρχουν και δυσκολίες γιατί εμείς εδώ στον Δήμο έχουμε απλώσει τόσο
πολύ τα πόδια μας, που θέλουμε όλα να τα παρακολουθούμε ως δια μαγείας και δεν
ήταν έτοιμο το προσωπικό να τα παρακολουθήσει.  Και  από την άλλη πλευρά,  οι
κύριοι αυτοί επικαλούνται ότι μπλεκόμαστε στα πόδια τους, οπότε θα πρέπει εμείς να
τους  δώσουμε  μια  κατεύθυνση   ενισχύοντάς  τους  γνωστικά  και  σταδιακά  για  να
μπορέσουν  να  παρακολουθήσουν  όσα  εσείς  θέλετε   να  πάρετε  επιπλέον,  όπως
Κεντρικό Πάρκο, κ.λ.π. 
Ευχαριστώ πολύ.



κ. Σαουλίδης:  Συνάδελφοι, είναι εύκολο να λέμε λόγια, αλλά είπαμε πολλές
φορές, σ΄ αυτό το τραπέζι ότι όταν μιλάμε για σημαντικές αλλαγές σ’ αυτή την πόλη,
καλό θα ήταν να είμαστε  ιδιαίτερα προσεκτικοί.  Είναι  γεγονός,   ότι  με  μια  μέση
αύξηση στους μισθούς των εργαζομένων στην ΔΕΥΑ 20% με την φετινή χρονιά και
καθορισμένη τιμολογιακή πολιτική  για 4 χρόνια, που ουσιαστικά η αύξηση στην τιμή
του νερού δεν ξεπερνάει το 10%, είχαμε συγκεκριμένα αποτελέσματα, είχαμε μείωση
των ζημιών. 
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Δεν ξέρω αν υπάρχει προηγούμενο σε πανελλαδικό επίπεδο μ’ αυτά τα δεδομένα,
σίγουρα εμείς δεν είμαστε ικανοποιημένοι και η προσπάθεια συνεχίζεται κι έχουμε
πει  και  στο  Συμβούλιο  και  ο  προηγούμενος  Δήμαρχος  το  ξέρει,  γίνεται  μια
προσπάθεια,  έχουμε καλύτερη οργάνωση τώρα και πιστεύω ότι  με μια σειρά από
τακτικές κινήσεις που θα κάνουμε, τα πράγματα θα είναι καλύτερα, και θεωρούμε ότι
φέτος η χρονιά θα κλείσει πιο θετικά. 
Αλλά θα ήθελα να αναφέρω το εξής: ότι δεν είναι δυνατό να υλοποιείς έργα ύψους
5,5 δις δρχ., να έχεις έργα  δημοπρατημένα, ή υποχρεώσεις κάποιων εκατομμυρίων
και να μην είναι θετικά όταν με προηγούμενες χρήσεις παρά πολύ αρνητικές, έχει για
δυο χρονιές χρήσεις θετικές. Σίγουρα ο δρόμος για να καλύψουμε αυτό το κενό της
ζημιάς, θα είναι πολύ μεγάλος. 
Ειπώθηκε απ’ όλες τις πλευρές ότι έγινε ο Βιολογικός Καθαρισμός, είναι ένα έργο
σημαντικό, θα καλύψει τις ανάγκες της πόλης και με την επέκτασή του θα καλύψει
και τους όμορους Δήμους. 
Ήδη ολοκληρώνεται ένα πολύ μεγάλο έργο στον τομέα της ύδρευσης, πιστεύουμε ότι
θα καλύψει τις ανάγκες της αποθήκευσης  νερού για τα επόμενα πενήντα (50) χρόνια.
Στις αρχές της άνοιξης θα έχουμε κατασκευασμένες και στην διάθεσή μας δεξαμενές
χωρητικότητας  16.500  κυβικών,  δηλαδή  πάνω  από  το  80%  της  ημερήσιας
κατανάλωσης. 
Τις δύο (2) γεωτρήσεις που έχουμε τελειώσει, με μια αργοπορία βέβαια, αλλά χωρίς
καμιά  οικονομική  επιβάρυνση,  θα  μας  εξασφαλίσουν  για  τα  επόμενα  χρόνια,
επάρκεια νερού. Είναι γεγονός, ότι το νερό είναι ένα αγαθό, το οποίο χάνεται και
πρέπει  να  δείξουμε  ιδιαίτερη   φροντίδα  στην  οργάνωσή  μας  και  στην  καλύτερη
λειτουργία. Στην θητεία της προηγούμενης Δημοτικής Αρχής, είχε εξασφαλιστεί ένα
πρόγραμμα και  μ’  αυτό οργανώσαμε το εξωτερικό υδραγωγείο,  το οποίο βοηθάει
στην  εξοικονόμηση  και  ενέργειας,  αλλά  και  νερού  και  θεωρούμε  ότι  με  την
καινούργια  χρηματοδότηση  που  είναι  το  ένα  μέρος  τα  3  δις  δρχ.,  θα  πάνε  να
τελειώσει συνολικά το έργο της ύδρευσης  και τα 700-800 εκατ. δρχ. θα πάνε στην
αποχέτευση. 
Στην επόμενη χρηματοδότηση, που πιστεύω ότι θα είναι πάνω-κάτω στα ίδια επίπεδα,
θα  γίνει  η  επέκταση  του  Βιολογικού  Καθαρισμού  και  το  υπόλοιπο  των  αγωγών
αποχέτευσης. 
Είπε ο κ. Μπάρκας κάτι για τα σκάμματα, είναι γεγονός ότι και τα έργα πρέπει να
γίνουν, δεν μπορούν να γίνουν στον αέρα, δεν μπορούμε να κάνουμε μικροπολιτική
σ’ αυτόν τον  τομέα και το κακό είναι ότι, δεν πρέπει να μένουν σκάμματα ανοιχτά
τον χειμώνα και να επιβαρύνουν την κυκλοφορία και να ταλαιπωρούνε τους πολίτες
μας.  Υπάρχουν  κάποιοι  δρόμοι  που  πραγματικά  είναι  σε  άθλια  κατάσταση,  το
αναγνωρίζουμε. Ήδη η ΔΕΥΑΣ πέρασε και από  της 8ης Μαίου όπου γίνονται έργα
ύδρευσης  και  από την  Ανατολικής  Θράκης,  όπου  πραγματικά  είναι  τα  πράγματα



δύσκολα, ολοκληρώθηκαν τα έργα και είναι  στον προγραμματισμό της Δημοτικής
Αρχής να γίνει. 

κ. Αγγελίδης: Δεν θα έπαιρνα τον λόγο, αλλά αναγκάζομαι να τον πάρω, γιατί
υπήρξε μια αναφορά του κ. Τερζόπουλου στο πρόσωπό μου. Είχα αναφερθεί στην
τοποθέτησή μου, στην μεγάλη καθυστέρηση που υπάρχει στα συνεχιζόμενα έργα  και
είχα πει ότι  υπάρχουν έργα που ξεκίνησαν πριν από δέκα (10) χρόνια, πριν 
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από 6-7 χρόνια, πριν από τέσσερα (4) χρόνια και ακόμα δεν ολοκληρώθηκαν και δεν
λειτουργούν και ο κ. Τερζόπουλος ούτε λίγο - ούτε πολύ, έριξε ευθύνες σε μένα, γιατί
στον ένα (1) χρόνο της θητείας μου δεν ολοκλήρωσα και δεν λειτούργησα αυτά τα
έργα, αν είναι δυνατόν! 
Αλλά  έχω  να  πω πως  στον  χρόνο  που  ήμουν  εγώ  Αντιδήμαρχος,  ότι  συμβάσεις
υπήρχαν σ’ αυτά τα έργα ολοκληρώθηκαν και τέλειωσαν και για τους ξενώνες της
Χρυσοπηγής και για το αρδευτικό έργο και για το πάρκινγκ  βαρέων οχημάτων. Από
κει και πέρα, έπρεπε να γίνουνε κι άλλες ενέργειες  για να ολοκληρωθούν σ’ αυτά τα
2 επόμενα χρόνια που δυστυχώς δεν έχουνε γίνει. 
Επίσης, κάτι άλλο που ήθελα να τονίσω, είπε ο κ. Τερζόπουλος, παραδέχτηκε  ότι
υπάρχει ένα πραγματικό έλλειμμα στο Δήμο 600.000 δραχμές. 
Κάθε φορά που έρχεται κάποια δαπάνη, να συνοδεύεται και από κάποια εισήγηση
των  Οικονομικών  Υπηρεσιών  του  Δήμου,  βάση  της  οποίας  να  αποδεικνύεται  ότι
υπάρχει  εξασφαλισμένη  και  η  ανάλογη  πίστωση.  Μόνο  έτσι  μπορούμε  να
συμμαζέψουμε κάπως τα έξοδά μας και περιορίσουμε τις δαπάνες.
Ευχαριστώ. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Πριν μπω στο επίσημο της Λογοδοσίας, θα ήθελα να πω
ότι  θεωρώ τουλάχιστον απαράδεκτο να κατηγορείται εργαζόμενος  του Δήμου που
προσελήφθη  νόμιμα,  χωρίς  να  μπορεί  να  απολογηθεί.  Σε  όλα  τα  γραφεία  Τύπου
δουλεύουν δημοσιογράφοι, δεν δουλεύουν άλλοι άνθρωποι. Και επειδή η επαρχία και
η Περιφέρεια αμείβει ελάχιστα τους δημοσιογράφους, είναι αναγκασμένοι και πρέπει
να δουλεύουν σε κάποια μέσα. Το θέμα είναι η λειτουργία αυτού του προσώπου και
όχι το αν έχει μια Α’ θέση. Προσωπικά, νομίζω ότι την δημοσιογραφία, όπως και
πολλά άλλα παιδιά εδώ πέρα στην πόλη των Σερρών, εκτός από κάποια ελάχιστα
παραδείγματα που εκπέμπουν μια χυδαιότητα και γελοιότητα  στην Τοπική Κοινωνία.
Αγαπητοί συνάδελφοι, ευχαριστώ για την αντοχή σας και γιατί δεν είμαστε αφελείς
να νομίζουμε ότι θα είμαστε όλο χειροκροτήματα. Ο άνθρωπος, ο οποίος θέλει μόνο
τα χειροκροτήματα, είναι νάρκισσος και δεν έχει καμιά ελπίδα να κάνει ένα βήμα
σωστότερο. Θέλω όλους να σας πω δυο-τρία πράγματα. Η ΔΗΣΑΝ είτε αρέσει σε
μερικούς είτε δεν αρέσει, είναι ένα τοπικό δημοτικό κίνημα. Έχει τις ρίζες της  στο
1990,  συνδέεται  μ’ αυτήν την κοινωνία, και θα συνδέεται για πολλά χρόνια ακόμα
και ανάλογα με τις εντολές που θα δίνει ο σερραϊκός λαός, άλλοτε θα έχει την ευθύνη
της διακυβέρνησης και άλλοτε θα έχει  την ευθύνη του ελέγχου,  όπως έγινε μέχρι
τώρα. 

κ. Αναστασιάδης: Κύριε Δήμαρχε, αυτό τώρα λέγεται Λογοδοσία; 
κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σας παρακαλώ............................

 Επομένως  σαν  Δημοτικό  Τοπικό  Κίνημα,  δεμένο  με  την  τοπική  κοινωνία,  έχει
πρόγραμμα  κι  έχει  προοπτικές  για  πολλά χρόνια  και  όχι  για  μια  4ετία.  Αν  τώρα
κάποιος παίρνει το πάρκο που  δεν έγινε το 1925 και λέει γιατί  εσύ δεν το έκανες
μέσα σε 2 χρόνια, αυτός είναι μόνο κακόπιστος  και δημαγωγός και τίποτα άλλο.



Αυτό το λέω καθαρά. Εμείς δεν λέμε ότι τα κάνουμε όλα, αλλά μην κάνετε μερικοί
από  εμπάθεια  ή  από  ιδιοτέλεια,  ελάχιστοι  ευτυχώς,  κριτική  για  το  τι  έπρεπε  να
κάνουμε  στα  τέσσερα  (4)  χρόνια.  Εγώ  σας  παρουσίασα  τις  προσπάθειες  που
κάναμε............................. 
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κ.  Σωτηριάδης: Εσείς  δεσμευτήκατε  στην  σερραϊκή  κοινωνία  κύριε
Δήμαρχε,  εσείς  και  μάλιστα  από  τις  κύριες  προτεραιότητές  σας.  Δεν  είπατε  για
πρόγραμμα 8ετίας ή 16ετίας, είπατε 4ετίας, στο πρόγραμμά σας. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μην μας κρίνετε για μια 4εταία, να μας κρίνετε για την
διετή  πορεία,  διότι  πάνω  σ΄  αυτήν  γίνεται  και  έγινε  ο  απολογισμός.  Το  να  τα
μηδενίζουμε όλα, δείχνει εμπάθεια  και κακότητα και ευτυχώς αυτό συμβαίνει από
ελάχιστους μέσα στο Δ.Σ. και το έχω επισημάνει και η εμπάθεια και η κακότητα,
χαρακτηρίζει αυτόν που την έχει,  όχι αυτόν που την δέχεται.  Είπατε για δικά σας
έργα.   Και  βέβαια  έχετε.  Εγώ πιστεύω ότι  ο  Δήμος  είναι  ενιαία  και  συνεχόμενη
ιστορία. Μακάρι  όλες οι  Δημοτικές Αρχές να είχαν την αντίληψη που έχει η δική
μας  Δημοτική  Αρχή,  ότι  ένα  έργο που ξεκίνησε  από την προηγούμενη  Δημοτική
Αρχή, έχουμε χρέος αν πιστεύουμε  ότι είναι σωστό, να το ολοκληρώσουμε και να το 
ψηφίσουμε.  Τότε η  πόλη μας,  θα ήταν καλύτερη.  Εγώ δεν βγήκα να πω ότι  τις
μελέτες για την αποκατάσταση του ΧΥΤΑ τις κάναμε εμείς και να πούμε ότι ήταν
δικό μας έργο. Επί δικής σας Δημαρχιακής Θητείας  ξεκίνησε το έργο, τώρα όμως
ολοκληρώνεται. Και είναι ένα υπέροχο έργο και μπράβο  και σ’ εσάς και σε όσους
δούλεψαν  για  να  γίνει.  Όμως  σκεφτείτε  σε  τι  κατάσταση  θα  ήταν  η   σερραϊκή
Κοινωνία  αν  η  κάθε  Δημοτική  Αρχή  κοιτούσε  πρώτα  να  ολοκληρώσει  όσα  είχε
ξεκινημένα. 
Και βέβαια, αυτό το πληρώσαμε πολλές φορές. Το πληρώσαμε και στην προηγούμενη
4ετία, διότι  κάποιοι από σας, νόμιζαν ότι αν ένα έχει σφραγίδα Μητλιάγκα στο πυρ
το  εξώτερον.  Δεν  είναι  έτσι.  Εγώ  δεν  είπα  καμιά  φορά,  ότι  αυτό  το  έργο  έχει
σφραγίδα Βλάχου, στο πυρ το εξώτερον. Ίσα-ίσα, χωρίς να θέλω να χαρακτηρίζω τον
εαυτό  μου,  υπήρξε  αναγνώριση  από  όλη  την  κοινωνία  ότι  στα  εγκαίνια  του
Βιολογικού  Καθαρισμού,  απένειμαν  τις  οφειλόμενες  τιμές  και  την  οφειλόμενη
αναγνώριση σε όλους όσους με τον ένα ή τον άλλον τρόπο συνέβαλαν  χωρίς να
σκέφτομαι να προσβάλω μόνο τον εαυτό μου ή μόνο την παράταξη την στενή, ή την
ευρύτερη στην οποία ανήκα. 
Και  θα  πρέπει  να  ξέρουμε  ακόμα,  ότι  για  να  γίνουν  κάποια  έργα,  πρέπει   να
λαμβάνουμε  υπόψη  μας  και  τις  συγκυρίες.  Ήταν  δυνατόν  να  χρησιμοποιήσουμε
χρήματα από το 3ο Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης και τα χάσαμε; Αν ξεκινούσε όπως
έπρεπε η Κυβέρνηση, γιατί ελέγχεται κι αυτό, το 3ο Κ.Π.Σ. από το 2000, όπως εμείς
φωνάζαμε και αν ο Δήμος Σερρών έμενε έξω από τα προγράμματα του 3ου Κ.Π.Σ.
έπρεπε  να  μου  πείτε,  Δήμαρχε,  εδώ ελέγχεσαι.  Και  όπως  θέλω να  μου  πείτε,  αν
μείνουμε. 
Όμως από τα 170 δις δρχ.  του Ταμείου Συνοχής, που μοιράστηκαν τώρα, πριν από
λίγες ημέρες, παρότι σ΄ εμάς ήρθαν λίγα και δεν επέμενα  να είναι περισσότερα και
λόγω του ότι είμαι Πρόεδρος των ΕΔΕΥΑ να μην νομίζουν  ότι κοιτάω τον εαυτό μου
και διότι δυστυχώς παρόλο που η ΔΕΥΑ μας δουλεύει καλά, είχε προβλήματα στην
ετοιμότητα των φακέλων,  παρόλο που μας  λέγανε ότι  ήτανε πλήρεις   και  έτοιμοι
εντελώς οι φάκελοι. Και βέβαια δεν φταίει γι’ αυτό η προηγούμενη Δημοτική Αρχή,
διότι είναι ο 2ος χρόνος που είμαστε εμείς η Δημοτική Αρχή και διαχειριζόμαστε και
την ΔΕΥΑ. Όμως είναι με 4 δις δρχ. η δική μας ΔΕΥΑΣ. Δεν είναι λίγο και πιστεύω



ότι θα πετύχουμε και για τα ΑΣΤΕΡΙΑ και για πολλά άλλα πράγματα, αλλά θα πρέπει
να  καταλαβαίνουμε  όλοι,  ότι  κάποια  χρήματα  και  κάποια  έργα,  δεν  εξαρτώνται
αποκλειστικά από το τι θέλουμε, αλλά από το τι δίνουν οι συγκυρίες.
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Το ΕΠΤΑ που ήταν 1.200.000.000 δρχ.  για την πρώτη 4ετία, μας δώσανε το 15%
προκαταβολή  τότε  που  κάναμε  τα  έργα  και  μόλις  τώρα,  μας  έδωσαν  φέτος  το
καλοκαίρι  το  πράσινο  φως,  να  δημοπρατήσουμε  το  υπόλοιπο  35%.  Θα  πείτε  ότι
επειδή είναι προεκλογική χρονιά; Δεν με ενδιαφέρει. 
Θέλω δε να πω στον φίλο μου τον Ηλία τον Γκότση,  ότι για τα έξοδα κ.λ.π. που είπε
ότι επειδή ακολουθεί προεκλογική χρονιά που να κάνετε περιστολή δαπανών, θέλω
να  ξέρετε  ότι  κι  εγώ  και  οι  συνεργάτες  μου,  ουδόλως  μας  νοιάζει  αν  είναι
προεκλογική χρονιά. Πιστεύουμε ότι  από τον σερραϊκό Λαό θα κριθούμε από το
έργο  που  κάναμε  και  από  τον  τρόπον  τον  σοβαρό  και  τον  υπεύθυνο,   που
διαχειριζόμαστε τα κοινά και όχι αν καλοπιάνουμε το έναν και τον άλλον. Οι στόχοι
είναι μεγάλοι, οι προσπάθειες είναι μεγάλες, τα αποτελέσματα δεν είναι μεγάλα. 
Όμως  αγαπητοί  συνάδελφοι,  πρέπει  να  δούμε  τι  αποτελέσματα  μπορούσαν  να
υπάρξουν στα δύο (2)  χρόνια, να σκεφτούμε τι αποτελέσματα θα υπάρξουν με την
ολοκλήρωση  του  έργου  μας  στα  4  χρόνια  και  να  σκεφτούμε  τι  προοπτικές  και
δυνατότητες  θα  υπάρξουν  για  τα  επόμενα  χρόνια,  γιατί  αν  δεν  βρίσκατε  μια
προεργασία στην ΔΕΥΑ, αγαπητέ φίλε Μπάρκα, θα μπορούσατε να κάνετε αυτά που
κάνατε στην προηγούμενη 4ετία;  Ή αν εμείς δεν βρίσκαμε κάποια προεργασία από
εσάς σε κάποια έργα, Αυτοκινητοδρόμιο κ.λ.π., θα μπορούσαμε να προχωρήσουμε
αυτά που προχωράμε; 
 Εγώ πιστεύω συνάδελφοι, ότι ο Δήμος Σερρών πάει καλά. Γίνονται πράγματα γενικά
στον  Δήμο  Σερρών  και  στην  σερραϊκή  Κοινωνία,  που  εμείς  τα  βλέπουμε  εδώ
απαισιόδοξα, γιατί είμαστε λίγο κλεισμένοι στο καβούκι μας και γιατί είμαστε και
απαιτητικοί, αλλά δραστηριότητες και λειτουργίες  ουσία που γίνονται στην σερραϊκή
Κοινωνία, δεν γίνονται σε πολλές άλλες πόλεις. Κι αυτό δεν έχει να κάνει μόνο με την
Δημοτική Αρχή και το έργο που κάνει, έχει να κάνει με όλους μας εδώ πέρα στο Δ.Σ.,
στο  μέτρο  που  συνεννοούμαστε  να  γίνουν  κάποια  πράγματα  στην  Κοινωνική
Μέριμνα,  στον Εθελοντισμό.  Που υπάρχει  ΣΠΙΤΙ ΤΗΣ ΓΥΝΑΙΚΑΣ; Που υπάρχει
εθελοντική  ομάδα  αντιμετώπισης  καταστροφών;  Που  υπάρχουν  κάποιες
δραστηριότητες που γνωρίζει η κα Ζαπάρα από την προηγούμενή της δραστηριότητα
στον κοινωνικό τομέα; Και δεν βγήκα καμιά φορά εγώ να πω, ότι η κα Ζαπάρα δεν
έκανε τίποτα, ή ότι η Δημοτική Αρχή του κυρίου Βλάχου δεν έκανε τίποτα. Αφού
αγαπητοί  μου  φίλοι  μπορούμε  και  να  κάνουμε,  αλλά  και  να  δίνουμε  αυτό  το
παράδειγμα  υψηλού  πολιτικού  ήθους  και  λειτουργίας,  σας  λέω  με  όλη  μου  την
καρδιά,  ότι  η  μεγαλύτερη  προσφορά  μας  μέσα  σ’  αυτή  την  εποχή  της  έκπτωσης
πολλών αξιών,  είναι  σαν Δημοτικό  Συμβούλιο,  να  είμαστε  δάσκαλοι  και  είμαστε
δάσκαλοι και δεν παρεξηγώ καθόλου μερικές μικρότητες ή αδυναμίες από μερικούς. 
Εγώ σας ευχαριστώ και πάλι και θέλω να ξέρετε ότι η προσπάθεια που κάνουν οι
Δ.Σ.,  που  κάνετε  όλοι  σας,  θέλω  να  το  ξέρει  ο  σερραϊκός  λαός,  ότι  είναι  μια
προσπάθεια που δεν ωφελεί εμάς, ούτε την υγεία μας, ούτε την οικονομία μας, ούτε
την οικογενειακή και προσωπική μας κατάσταση από μια φιλοδοξία να υπηρετήσουμε
και  ότι  αυτή  την προσπάθεια  που κάποιοι  κακόβουλοι  εξωτερικοί  θέλουν  να  την
μειώνουν,  σας   παρακαλώ  να  την  σεβόμαστε  εμείς  αναμεταξύ  μας.  Και  την
σεβόμαστε λοιπόν και χωρίς να έρθει η αντιπαλότητα μέσα από τον διάλογο και την
αντίθεση και όχι μόνο μέσα από τις προσωπικές φιλοδοξίες, εγώ σας συγχαίρω για



την δράση σας ως Δ.Σ. και σας ευχαριστώ, διότι και με την κριτική σας με βοηθάτε
πολύ. 
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Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι

ακόλουθες αποφάσεις:

843  / 2001 Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας «ΚΑΦΕ-ΟΥΖΕΡΙ» του κ. Ζωίδη
Δημητρίου.

844  / 2001 Έγκριση αποπληρωμής οφειλών πρ/τος «Κατάρτιση παιδαγωγών στη
δημιουργική απασχόληση παιδιών». 

845  / 2001 Ψήφιση πίστωσης προς καταβολή στο προσωπικό του Δήμου αμοιβών
υπερωριακής απασχόλησης Κυριακών και εξαιρεσίμων ημερών έτους
2000.

846  / 2001 Έγκριση  αποπληρωμής  οφειλών  προγράμματος  Κοινωνικού
Αποκλεισμού 99-00 / Ανθοκομία. 

847  / 2001 Έγκριση  σύναψης  σύμβασης  με  τα  ΕΛ.ΤΑ.  για  την  αποστολή
αντικειμένων επιστολικού ταχυδρομείου.

848  / 2001 Διαμόρφωση  και  στρογγυλοποίηση  των  μισθωμάτων  των  ακινήτων
που μισθώνει ο Δήμος Σερρών. 

849  / 2001 Έγκριση του πρακτικού της δημοπρασίας για αγορά ακινήτου επί της
οδού Καρκαβίτσα  7 (Ο.Τ. 10) για την στέγαση Πολιτιστικού Κέντρου
Κατακονόζι.

850  / 2001 Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης του Επιμορφωτικού-Πολιτιστικού
Συλλόγου οικισμού Μετοχίου. 

851  / 2001 Επανασυγκρότηση Δ.Σ. του Ν.Π. «15η Σ.Ε. 4ου Δ.Σ.». 

852  / 2001 Ομοίως 6ης Σ.Ε. 17ου Δ.Σ. 

853  / 2001 Ομοίως 45ης Σ.Ε. 19ου Δ.Σ. 

854  / 2001 Ομοίως 17ης Σ.Ε. 6ου Δ.Σ. και 16ου Δ.Σ. 

855  / 2001 Ομοίως 12ης Σ.Ε. 1ου και 7ου Δ.Σ. - 20ου Νηπιαγωγείου. 

856  / 2001 Ομοίως 1ης Σ.Ε. 1ου Γυμνασίου-1ου Λυκείου. 

857  / 2001 Ομοίως 11ης Σ.Ε.  Δημ. Σχολείου Ξηροτόπου. 

858  / 2001 Σύσταση Ν.Π. με την επωνυμία: «55η Σ.Ε. 31ου Νηπιαγωγείου». 
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859  / 2001 Ομοίως Ν.Π. «56η Σ.Ε. 33ου Νηπιαγωγείου». 

860  / 2001 Τροποποίηση συστατικής πράξης  του Ν.Π. με την επωνυμία «33η Σ.Ε.
8ου Νηπιαγωγείου». 

861  / 2001 Ομοίως Ν.Π. «46η Σ.Ε. 28ου Νηπιαγωγείου». 

862  / 2001 Έγκριση  ενοικίασης  δημοτικού  χώρου  στην  οδό  Εξοχών  για  την
τοποθέτηση ειδικών οικογενειακών πινακίδων. 

863  / 2001 Έγκριση  διαφόρων  προμηθειών  και  δαπανών   για  τις  ανάγκες  των
Υπηρεσιών του Δήμου. 

864  / 2001 Έγκριση δαπάνης  κηδείας απόρου δημότη (Ιωάννης Τενεκετζής).

865  / 2001 Ομοίως (Δημήτριος Σανιώτης).                   

866  / 2001 Έγκριση  καταβολής  δαπάνης  βράβευσης  στολισμού  του
φροντιστηρίου «ΦΙΛΟΛΟΓΙΚΟ».

867  / 2001 Έγκριση καταβολής δαπανών για τον εορτασμό της  απελευθέρωσης
της πόλης. 

868  / 2001 Έγκριση μελέτης  προμήθειας  χλοοκοπτικού μηχ/τος για τον οικισμό
Μετοχίου. 

869  / 2001 Ομοίως για τον οικισμό Ξηροτόπου.             

870  / 2001 Έγκριση καταβολής δαπάνης δημοσίευσης ορισμού Αντιδημάρχων.

871  / 2001 Αναμόρφωση του πρ/σμού  του  Δήμου  για  την  έκδοση εντάλματος
προπληρωμής για το Συνέδριο στη Σύρο. 

872  / 2001 Έγκριση δαπανών φιλοξενίας Γαλλικής Αντιπροσωπείας (από Fosses).

873  / 2001 Έγκριση καταβολής  δαπάνης κατόπιν συμβιβασμού  στον κ. Τοπαλίδη
Θεόδωρο, Δημοτικό Υπάλληλο. 

874  / 2001 Έγκριση μετακίνησης εκτός έδρας  του Δ.Σ. κ. Κουρουζίδη Μηνά.  

875  / 2001 Ομοίως του Αντιδημάρχου κ. Τερζόπουλου Γεωργίου.  

876  / 2001 Ομοίως του Δ.Σ. κ. Νέδου Νικολάου. 
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877  / 2001 Έγκριση  καταβολής  εξόδων  κίνησης  εκτός  έδρας   στον  κ.
Σαρακατσάνη Ιωάννη.                                         

878  / 2001 Ομοίως στον κ. Μπαλτά Σταύρο. 

879  / 2001 Ομοίως σε υπαλλήλους του Δήμου. 

880  / 2001 Ομοίως σε υπαλλήλους του Δήμου. 

881  / 2001 Έγκριση ανάθεσης εργασιών για την επισκευή και συντήρηση μηχ/των
του Δήμου.                        

882  / 2001 Έγκριση  προμήθειας  ανταλλακτικών  για  την  επισκευή  μηχ/των  του
Δήμου. 

883  / 2001 Έγκριση της αρ. 34/2001 απόφ. Δ.Σ. «ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.». 

884  / 2001 Ενημέρωση  επί  των  αρ.  41,  35,  36  και  37/2001  αποφ.  του  Δ.Σ.
«ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.». 

885  / 2001 Ομοίως των αρ. 11 και 12/2001 απόφ. του Δ.Σ. «Κ.Α.Δ.Ε.». 
Πρ.
16/1 / 2001 Αποσύρεται το 13ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

886  / 2001 Έγκριση και  παραλαβή τμήματος της μελέτης «Χωρικής κατανομής
δραστηριοτήτων στην ευρύτερη περιοχή του Δ.Σ. Σερρών». 

Πρ.
16/2 / 2001 Αποσύρεται το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 

887 / 2001 Έγκριση  συγκεντρωτικού  ταμειακού  απολογιστικού  πίνακα  Δήμου
Σερρών έτους 2000.                                 

 
888 / 2001 Έγκριση λογοδοσίας Δημάρχου για τα πεπραγμένα του έτους 2000. 

889 / 2001 Έγκριση  συνδιοργάνωσης  ημερίδας  στο  πλαίσιο  του  πρ/τος
INTERISK. 

       
890 / 2001 Έγκριση  συνδιοργάνωσης  ημερίδας  στο  πλαίσιο  του  προγράμματος

RICIT.                               

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                   

   ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ 
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Τ Α     Μ Ε Λ Η



Παπαδόπουλος Χρήστος

Αγγελίδης Πέτρος

Αναστασιάδης Αντώνιος

Αργυριάδης Νικόλαος

Βαβαλέκας Ιωάννης

Βλάχος Ηλίας

Γκότσης Ηλίας

Εμμανουηλίδου Καίτη

Ζαπάρα Μαίρη

Καβακλιώτης Αντώνιος

Καϊδατζής Νικόλαος

Κουρουζίδης Μηνάς

Κωνσταντινίδου Ελένη

Μισυρλής Σπυρίδων

Μπάρκας Αθανάσιος

Μπόγιογλου  Βάσω

Νέδος Νικόλαος

Νυκτοπάτης  Αντώνιος

Σαουλίδης Στυλιανός

Σίγκας Γεώργιος

Στρατουδάκης Στυλιανός

Συμεωνίδης Βασίλειος

Σωτηριάδης Δημήτριος

Τερζόπουλος Γεώργιος

Τότσιος Ηλίας
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